
 
 
 
 
 
 
 
 
 

31 شهریور 1400



°۳۲تهران

تغ�رقیمتعنوان

460 (%0.62)75,100درهم امارات

200 (%0.63)31,900لير ترکيه

200 (%0.47)42,750يوان چين

1,900 (%0.88)216,800دلار کانادا

2,000 (%0.67)301,000فرانک سوئيس

0 (%0)3,450افغاني

50 (%1.16)4,350روبل روسيه

1,800 (%0.9)202,000دلار استراليا

1,680 (%0.61)275,710دلار

2,310 (%0.72)323,570يورو

2,110 (%0.56)378,690پوند انگليس

 
چهارشنبه ۳۱ شهریور ۱۴۰۰

 
September 22, 2021

چهاردهم صفر ۱۴۴۳

مناسبت ها

۲۷ شهریور روز شعر و ادب پارسی و روز بزرگداشت استاد شهریار
۳۰ شهریور روز گفتگوی تمدنها

[ September 21 ] ۳۰ شهریور روز جهانی صلح
۳۱ شهریور آغاز هفته دفاع مقدس

۱ مهر آغاز حمله مغول به ایران در پا�ز 598 خورشیدی

اوقات شرعی به افق تهران

طلوع خورشید: ۰۵:۵۲ اذان صبح: ۰۴:۲۷

غروب خورشید: ۱۸:۰۱ اذان ظهر: ۱۱:۵۷

اذان مغرب: ۱۸:۱۷



تغ�رقیمتعنوان

30,000 (%0.03)118,630,000سکه امامي

10,000 (%0.01)113,010,000سکه بهار آزادي

700,000 (%1.2)59,200,000نيم سکه

100,000 (%0.29)34,800,000ربع سکه

60,000 (%0.27)22,060,000سکه گرمي



 

1- کارآفرین خراب می کند، اما می سازد - اتاق بازرگانی تهران

2- صدور پروانه تاسیس براي یک واحد تولید میکروجلبک اسپیرولینا در رودسر - رشتستان

3- این بودجه میلیاردي به آموزش و پرورشی ها می رسد - گسترش صنعت معدن تجارت

4- آگهی هاي استخدام برق 31 شهریور 1400 - برق نیوز

5- بومی سازي؛ دستاورد مهم ارتباط صنعت و دانشگاه در فولاد مبارکه - ایراسین

6- سهم بیش از 30 درصدي کالاهاي قاچاق در بازار لوازم خانگی - ایراسین

7- کم شدن مالیات شرکت هاي فولادي؛ راهی براي کمک به توسعه صنعت کشور - ایراسین

8- خانواده شهدا براي تحقق عدالت و حل مشکلات دستگاه قضا را یاري دهند - ایرنا

9- نظر «مهدي روشنفکر» درباره استاندار جدید کهگیلویه و بویراحمد - کبنا نیوز

10- توسعه همکاري بانک مهر ایران و معاونت توسعه روستایی - اکونا پرس

11- تسهیلات اشتغالزایی خانگی مددجویان افزایش یافت - اکونا پرس

12- 2 استاندار جدید انتخاب شدند - افکارنیوز

13- آمادگی وزارت کار براي اجراي «طرح تسهیل مجوزهاي کسب وکار» - رادیو گفت و گو

14- توان بالقوه صنوف توزیعی در مشارکت تولید در صنایع بزرگ - پانا

15- اجراي بیش از 10 میلیارد دلار پروژه توسعه اي در ایمیدرو - صنعت کار

16- داستان خمیرهاي بازي ژله اي به رادیو ایران رسید - پانا

17- کسی براي دفاع از حقوق زنان باعزت ایران اسلامی، شایسته تر از خانواده هاي شهدا نیست/ خانواده هاي معظم شهدا با

نقش آفرینی خود در جامعه نقش قابل توجهی در کاهش مشکلات خانواده ها دارند - برنا نیوز

18- انتخاب استانداران جدید بوشهر و کهگیلویه و بویراحمد - برنا نیوز

19- استانداران بوشهر و کهگیلویه و بویراحمد انتخاب شدند - دانا

20- رئیس قوه قضاییه خواستار ایجاد سازوکاري براي ارتباط مستقیم تر خانواده هاي شهدا با قوه قضاییه به منظور همفکري و

همدلی در جهت رفع مشکلات و ناهنجاري ها شد/ کسی براي دفاع از حقوق زنان باعزت ایران ... - میزان

- صفحه نخست مطبوعات 1400/06/31



 

کارآفرین خراب می کند، اما می سازد

منبع: اتاق بازرگانی تهرانشماره خبر:  1  |  تاریخ: 1400/06/31

کارآفرین با توجه به اشباع بازارهاي موجود از طریق نوآوري و پذیرش ریسک سرمایه گذاري در محصولات جدید به سود
برسد. بنابراین، کارآفرین با ایفاي این نقش، باعث عدم تعادل در بازار می شود و طی آن، بنگاه هاي موجود قادر به رقابت با

کارآفرینان نیستند و خود به خود از بازار خارج می شوند.

براساس مدل هاي رشد درون زا، کارآفرینی نقشی کلیدي
در پویایی هاي رشد اقتصادي و سطح رفاه کشورها ایفا می
کند. در این مدل ها، سرمایه انسانی و سرریز فناوري بر
رشد اقتصادي اثر می گذارد. درواقع کارآفرینی از مسیر
خوداشتغالی و سطح تحصیلات، به خلق ایده هاي نو و
محصول می انجامد و در نهایت افزایش رقابت و تولید را

 
رقم می زند. 

در کشورهاي درحال توسعه، که جمعیت بالا و سرمایه هاي
انسانی وافر دارند، ترویج کارآفرینی روشی موثر براي ممانعت از بی ثباتی رشد اقتصادي است. با این حال، در کشورهایی مثل
کشورهاي منطقه منا که درآمدهاي نفتی حرف نخست را در تولید ناخالص داخلی کشورها می زند، کارآفرینی به عنوان کلید توسعه

 
کمتر مورد توجه قرار گرفته است. 

افزایش بدهی هاي خارجی، افزایش نیروي انسانی و رشد بیکاري، ضعف و بی ثباتی نرخ رشد سرانه از جمله معرف هایی است که به
خوبی، نشان می دهد این کشورها از کلید کارآفرینی براي حل معضلات اقتصادي خود استفاده نکرده اند. پژوهشگران ایرانی در یک
بررسی تلاش کردند با اتکا به نظریه شومپیتر، عوامل موثر بر رشد اقتصادي کشورهاي منطقه منا را با محوریت کارآفرینی بررسی

 
کنند. 

 
نظریه شومپیتر 

نظریه شومپیتر، نظریه اي است که هسته اصلی آن کارآفرینی است. براساس این نظریه، اقتصادي متعادل است که رقابت در آن کامل
شود. در چنین اقتصادي، هزینه هاي هر بنگاه معادل درآمدهاي آن و سود تقریبا صفر است بنابراین فرصت هاي کسب سود وجود
ندارد. براساس نظریه شومپیتر، براي رشد اقتصادي باید این چرخه با نوآوري قطع شود. یعنی کارآفرین با توجه به اشباع بازارهاي
موجود از طریق نوآوري و پذیرش ریسک سرمایه گذاري در محصولات جدید به سود برسد. بنابراین، کارآفرین با ایفاي این نقش،
باعث عدم تعادل در بازار می شود و طی آن، بنگاه هاي موجود قادر به رقابت با کارآفرینان نیستند و خود به خود از بازار خارج می

 
شوند. این فرایند را تخریب خلاق نامگذاري کرده اند. 

یافته هاي پژوهشگران در بررسی اقتصاد کشورهاي منطقه منا با اتکا به نظریه شومپیتر نشان می دهد رابطه بین کارآفرینی و سرمایه



انسانی که در نهایت منجر به رشد اقتصادي می شود، مثبت و معنادار است. نتایج نشان می دهد افزایش سال هاي تحصیل به رشد
نوآوري می انجامد. به همین دلیل بهتر است کشورهاي منطقه منا براي رشد اقتصادي بیشتر، سیاست هاي کارآفرینی را با افزایش
سطح آموزش دنبال کنند. کشورهاي عضو منطقه با خلق یک اکوسیستم کارآفرینی مناسب از طریق آموزش کارآفرینی از سنین
پایین، استعدادیابی و پرورش ایده، می توانند با بهبود کارآفرینی به رشد اقتصادي شان کمک کنند. هم چنین اغلب کشورهاي عضو
منا داراي اقتصاد دولتی اند، بنابراین دولت با سیاست هاي خود و تشویق بخش خصوصی باید سرمایه گذاري در محصولات جدید را

 
توسعه دهد. 

براي مطالعه بیشتر، مقاله «تاثیر کارآفرینی بر رشد اقتصادي کشورهاي منطقه منا» را بخوانید. این مقاله در نشریه نظریه هاي
کاربردي اقتصاد در بهار سال 1400 منتشر شده است.



صدور پروانه تاسیس براي یک واحد تولید میکروجلبک اسپیرولینا در رودسر

منبع: رشتستانشماره خبر:  2  |  تاریخ: 1400/06/31

به گزارش روابط عمومی شیلات گیلان:طی بازدیدهاي مشترك مسولین محترم ادارات مرتبط ازجمله مدیریت جهاد
کشاورزي شهرستان و محیط زیست..تعاون.. پارك علم و فناوري ..صندوق کارآفرینی..دامپزشکی  و...با کسب موافقت هاي

لازم مشکلات موجود در صدور پروانه مرتفع شد . با این روند کارگاه تکثیر و پرورش میکرو جلبک با ...

 
 

 
 

 
اداره کل شیلات استان گیلان؛ 

به گزارش روابط عمومی شیلات گیلان:طی بازدیدهاي مشترك مسولین محترم ادارات مرتبط ازجمله مدیریت جهاد کشاورزي
شهرستان و محیط زیست..تعاون.. پارك علم و فناوري ..صندوق کارآفرینی..دامپزشکی  و...با کسب موافقت هاي لازم مشکلات موجود
در صدور پروانه مرتفع شد . با این روند کارگاه تکثیر و پرورش میکرو جلبک با نصب تجهیزات فرآوري و ملزومات بهداشتی و بسته
بندي توانایی اخذ گواهینامه سیب سلامت  را خواهد داشت. تولید این گونه ابزي برپایه فن آوریهاي نوین و دانش بنیان استوار بوده و
لذا باتوجه به میزان بالاي پروتیین قابل جذب و ویتامینها و اسیدآمینه هاي ضروري  بعنوان یک مکمل غذایی در مصارف انسانی..دام
و طیور و آبزیان قابل استفاده میباشد . علاوه براین بدلیل وجود رنگدانه هاي مختلف در ترکیبات مواد بهداشتی و آرایشی موردنیاز

 
صنایع مرتبط می باشد . این طرح ازجمله اولین طرحهاي شاخص در فعالیتهاي شیلاتی محسوب می شود . 

 
محصول نهایی این کارگاه به اشکال مختلف ازجمله  کپسول..ژله..پودر و... است و تقاضاي بازار نیز هم اکنون وجود دارد . 

 
 -
-



این بودجه میلیاردي به آموزش و پرورشی ها می رسد

شماره خبر:  3  |  تاریخ: 1400/06/31
منبع: گسترش صنعت معدن

تجارت

مدیر عامل سازمان هدفمندسازي یارانه ها از پرداخت 17 هزار و 484 میلیارد ریال به بخش تولید و اشتغال و سه هزار و
529 میلیارد ریال به حساب وزارت آموزش و پرورش خبر داد.

مدیر عامل سازمان هدفمندسازي یارانه ها از پرداخت 17 هزار و 484 میلیارد ریال به بخش تولید و اشتغال و سه هزار و 529

 
میلیارد ریال به حساب وزارت آموزش و پرورش خبر داد. 

 
آموزشی  

«امید حاجتی» گفت: براي حمایت دولت از بخش هاي تولید و اشتغال در کشور، مبلغ 17 هزار و 484 میلیارد ریال به وزارتخانه هاي
جهاد کشاورزي، صنعت، معدن و تجارت، راه و شهرسازي، میراث فرهنگی و گردشگري، تعاون، کار و رفاه اجتماعی، نفت، آموزش و
پرورش، سازمان فنی و حرفه اي، دانشگاه فنی و حرفه اي، کمیته امداد امام خمینی (ره)، سازمان بهزیستی کشور، و معاونت علمی و

 
فناوري ریاست جمهوري پرداخت شد. 

پرداخت سه هزار و 529 میلیارد ریال براي فعالیت آموزشی به وزارت آموزش و پرورش حاجتی همچنین از پرداخت مبلغ سه هزار و
529 میلیارد ریال براي فعالیت هاي پرورشی و امور تربیتی، کمک به تامین سرانه دانش آموزي مدارس ایثارگران، فعالیت هاي تربیت
بدنی و ارتقاي سلامت دانش آموزان، طرح جامع حمایت و ارتقاي پوشش تحصیلی مناطق محروم و کمک به توان بخشی دانش

 
آموزان مدارس استثنایی به حساب وزارت آموزش و پرورش پرداخت شد. 

وي افزود: در حوزه فعالیت هاي پرورشی و امور تربیتی، مبلغ 33 میلیارد ریال بابت اتحادیه انجمن اسلامی، 50میلیارد ریال بابت

 
سازمان دانش آموزي، 33 میلیارد ریال بسیج دانش آموزي و 250 میلیارد ریال کمک به دارالقرآن واریز شد. 

مدیرعامل سازمان هدفمندسازي یارانه ها به بهبود فعالیت هاي آموزشی وپرورشی اشاره کرد و گفت: 283 میلیارد ریال براي این

 
فعالیت ها به حساب وزارت آموزش و پرورش پرداخت شده است. 



وي ادامه داد: در بخش تامین سرانه دانش آموزي براي کمک به مدارس ایثارگران مبلغ 130 میلیارد ریال، همچنین یک هزار و 330

 
میلیارد ریال براي ارتقاي سلامت و فعالیت هاي بدنی دانش آموزان واریز شد. 

به گفته صادقی در حمایت و ارتقاي پوشش تحصیلی مناطق محروم نیز یک هزار و 260 میلیارد ریال به حساب آموزش و پرورش و

 
حمایت از دانش آموزان استثنایی 160 میلیارد ریال به حساب وزارت آموزش و پرورش پرداخت شده است. 



آگهی هاي استخدام برق 31 شهریور 1400

منبع: برق نیوزشماره خبر:  4  |  تاریخ: 1400/06/31

آگهی هاي استخدامی برق 31 شهریور 1400 (کارشناسی و کاردانی) در بخش هاي مختلف در این قسمت بصورت یکجا
جمع آوري شده است. می توانید همه را یکجا مشاهده نمایید. امکان تماس یا ارسال رزومه در روز هاي بعد نیز وجود دارد.

 
مهندس برق قدرت 

 
آشنا به کار 

 
در زمینه تابلوسازي برق 

 
با حداقل 5 سال سابقه کار مرتبط 

 
محدوده رباط کریم 

 
 09127173510

به تعدادي نیرو خانم /آقا از جمله تکنسین اجرا (مهندس اجرا)،
مهندس مکانیک، مهندس برق و نیروي کنترل پروژه داراي روحیه بالا
و پر انرژي، داراي سه تا پنج سال سابقه کار مرتبط جهت کار در
پروژه بیمارستان در غرب تهران (شرکت رتبه یک) نیازمندیم لطفا
رزومه خود را به ایمیل زیر ارسال نمایید و رده شغلی خود را ذکر

 
کنید. 

 
 estekhdameng 68@gmail.com

به تعدادي مهندس اجرا، مهندس برق، مهندس مکانیک، دفتر فنی و نیروي کنترل پروژه جهت کار در یک پروژه بیمارستانی در غرب

 
تهران داراي حداقل 3 سال تجربه کار مسلط به نرم افزار هاي مربوطه نیازمندیم. 

 
لطفا رزومه خود را با ذکر رده شغلی به ایمیل زیر ارسال نمایید. 

 
 estekhdameng68@gmail.com

 
مهندسین داراي پروانه 

 
اشتغال به کارنظام مهندسی در رشته برق و مکانیک جهت عضویت 

 
 88369347

 
 abiri@borna-co.com :استخدام مهندس برق جهت واحد مهندسی دفتر مرکزي شرکت برنا الکترونیک ارسال رزومه

 
مهندس برق 

 
جهت رتبه بندي پایه 3 

 
(عضو شاغل) نیازمندیم. 

 
 09121723345



 
شرکت مهندسی معتبر در زمینه نفت و گاز در نظر دارد. 

 
جهت تکمیل کادر مهندسی خود 

 
3 نفر را از بین واجدین شرایط ذیل مسلط به زبان انگلیسی استخدام نماید. 

 
--- کارشناس مهندسی برق الکترونیک --- 

 
با یکسال سابقه کار همراه با بیمه 

 
ارسال رزومه به آدرس: 

 
 nfkkar255@gmail.com

 
مهندس برق (کارشناس ارشد یا دانشجوي دکتراي الکترونیک براي استخدام یا امریه سربازي در شرکت دانش بنیان 

 
تجربه در زمینه PLC.AVR.ARM زیمنس 

 
 .RS232, I2C, SPI, UDP/TCP/IP، SNMP آشنا به پروتکل هاي ارتباطی

 
 .Altium Designer آشنا به

 
 .smd مسلط به عیب یابی و تعمیر و مونتاژ برد

 
بیمه، حقوق ثابت، اضافه کار 

 
محدوده پارك وي 

 
 ttcocv@gmail.com ارسال رزومه

 
کارشناس مهندس برق الکتریک جهت سیم کشی، راه اندازي 

 
وسرویس و نگهداري آسانسور 

 
 orandliftco@yahoo.com

شرکت بتن گستر دالوند جهت تصدي دفتر فنی برق و ابزار پروژه NGL3100 با حداقل 4 سال سابقه کار در نفت و گاز براي کارگاه

 
 b.g.dalvand@chmail.ir حومه دشت عباس استخدام مینماید

شرکت تولیدي پیمانکاري نیاز به مهندس برق و قدرت با حداقل 5 سال سابقه کار مفید در خصوص خطوط انتقال نیرو و فیبر نوري

 
 cv@simnoor.ir.دارد. متقاضیان نسبت به ارسال رزومه اقدام نمایند

یک شرکت معتبر فعال در زمینه پزشکی از رشته هاي مهندسی پزشکی یا الکترونیک دعوت به همکاري در خدمات پس از فروش

 
جهت امور تعمیر، سرویس و نگهداري می نماید. 

 
آشنایی با سخت افزار 

 
 SMD DIP توانایی مونتاژو دمونتاژ قطعات الکترونیک

آشنایی با سخت افزار تجهیزات پزشکی بیمارستانی و خانگی (فشارسنج، نبولایزر، تب سنج، پالس اکسیمتر-سونوگرافی، اکو، الکترو

 
شوك و ...) 

 
مزایا: 

 
حقوق ثابت 

 
پاداش 

 
بیمه 



 
جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره 09332228747 تماس بگیرید. (ساعت تماس 9 الی 5 عصر) 

 
در صورت موجود بودن رزومه، به شماره همراه درج شده در آگهی ارسال فرمایید. 

 
استخدام مهندس برق آقا (سیستم کنترل) 

 
2 الی 3 سال سابقه کاري مرتبط 

 
آشنا به مدارك مهندسی سیستم کنترل 

 
 PCS7 مسلط به نرم افزار زیمنس

 
 CEMAT Library ترجیحاً آشنا به

 
 ssh.cv@yahoo.com :ارسال رزومه به ایمیل

 
آگهی استخدام 

 
یک شرکت فعال در زمینه اکتشاف، استخراج و بهره برداري 

 
از معادن به منظور تکمیل کادر کارشناسی خود در دفتر تهران یک نفر کارشناس برق داراي حداقل 5 سال سابقه کار مفید 

 
 ETAP و AUTO CAD مسلط به نرم افزار هاي

 
انواع تابلو هاي برق آشنایی به تجهیزات برقی معادن زیر زمینی 

 
زغالسنگ و تحلیل انواع نقشه هاي برقی و تهیه گزارشات و مسلط به زبان انگلیسی را به همکاري دعوت می نماید. 

 
 Resume.tehran.mining@gmail.com

 
کارشناس پروژه 

 
لیسانس برق 

 
آشنا به پست هاي فشارقوي 

 
(غرب تهران) 

 
 ahmadi.f.cv@gmail.com

 
کارآموز مهندسی برق الکترونیک 

 
یا برق قدرت 

 
محدوده شرق تهران (اتحاد) 

 
ارسال رزومه به واتساپ زیر: 

 
 09368756071

 
مهندس برق قدرت 

 
آشنا به کار 

 
در زمینه تابلوسازي برق 

 
با حداقل 5 سال سابقه کار مرتبط 

 
محدوده رباط کریم 

 
 09127173510

به تعدادي نیرو خانم /آقا از جمله تکنسین اجرا (مهندس اجرا)، مهندس مکانیک، مهندس برق و نیروي کنترل پروژه داراي روحیه بالا



و پر انرژي، داراي سه تا پنج سال سابقه کار مرتبط جهت کار در پروژه بیمارستان در غرب تهران (شرکت رتبه یک) نیازمندیم لطفا

 
رزومه خود را به ایمیل زیر ارسال نمایید و رده شغلی خود را ذکر کنید. 

 
 estekhdameng 68@gmail.com

به تعدادي مهندس اجرا، مهندس برق، مهندس مکانیک، دفتر فنی و نیروي کنترل پروژه جهت کار در یک پروژه بیمارستانی در غرب

 
تهران داراي حداقل 3 سال تجربه کار مسلط به نرم افزار هاي مربوطه نیازمندیم. 

 
لطفا رزومه خود را با ذکر رده شغلی به ایمیل زیر ارسال نمایید. 

 
 estekhdameng 68@gmail.com

 
مهندسین داراي پروانه 

 
اشتغال به کارنظام مهندسی در رشته برق و مکانیک جهت عضویت 

 
 88369347

 
 abiri@borna-co.com :استخدام مهندس برق جهت واحد مهندسی دفتر مرکزي شرکت برنا الکترونیک ارسال رزومه

 
مهندس برق 

 
جهت رتبه بندي پایه 3 

 
(عضو شاغل) نیازمندیم. 

 
 09121723345

 
شرکت مهندسی معتبر در زمینه نفت و گاز در نظر دارد. 

 
جهت تکمیل کادر مهندسی خود 

 
3 نفر را از بین واجدین شرایط ذیل مسلط به زبان انگلیسی استخدام نماید. 

 
--- کارشناس مهندسی برق الکترونیک --- 

 
با یکسال سابقه کار همراه با بیمه 

 
ارسال رزومه به آدرس: 

 
 nfkkar 255@gmail.com

 
مهندس برق (کارشناس ارشد یا دانشجوي دکتراي الکترونیک براي استخدام یا امریه سربازي در شرکت دانش بنیان) 

 
تجربه در زمینه PLC.AVR.ARM زیمنس 

 
 .RS 232, I 2 C, SPI, UDP/TCP/IP، SNMP آشنا به پروتکل هاي ارتباطی

 
 .Altium Designer آشنا به

 
 .smd مسلط به عیب یابی و تعمیر و مونتاژ برد

 
بیمه، حقوق ثابت، اضافه کار 

 
محدوده پارك وي 

 
 ttcocv@gmail.com ارسال رزومه

 
کارشناس مهندس برق الکتریک جهت سیم کشی، راه اندازي 



 
وسرویس و نگهداري آسانسور 

 
 orandliftco@yahoo.com

شرکت بتن گستر دالوند جهت تصدي دفتر فنی برق و ابزار پروژه NGL 3100 با حداقل 4 سال سابقه کار در نفت و گاز براي کارگاه

 
 b.g.dalvand@chmail.ir حومه دشت عباس استخدام مینماید

شرکت تولیدي پیمانکاري نیاز به مهندس برق و قدرت با حداقل 5 سال سابقه کار مفید در خصوص خطوط انتقال نیرو و فیبر نوري

 
 cv@simnoor.ir.دارد. متقاضیان نسبت به ارسال رزومه اقدام نمایند

یک شرکت معتبر فعال در زمینه پزشکی از رشته هاي مهندسی پزشکی یا الکترونیک دعوت به همکاري در خدمات پس از فروش

 
جهت امور تعمیر، سرویس و نگهداري می نماید. 

 
آشنایی با سخت افزار 

 
 SMD DIP توانایی مونتاژو دمونتاژ قطعات الکترونیک

آشنایی با سخت افزار تجهیزات پزشکی بیمارستانی و خانگی (فشارسنج، نبولایزر، تب سنج، پالس اکسیمتر-سونوگرافی، اکو، الکترو

 
شوك و ...) 

 
مزایا: 

 
حقوق ثابت 

 
پاداش 

 
بیمه 

 
جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره 09332228747 تماس بگیرید. (ساعت تماس 9 الی 5 عصر) 

 
در صورت موجود بودن رزومه، به شماره همراه درج شده در آگهی ارسال فرمایید. 

 
استخدام مهندس برق آقا (سیستم کنترل) 

 
2 الی 3 سال سابقه کاري مرتبط 

 
آشنا به مدارك مهندسی سیستم کنترل 

 
 PCS 7 مسلط به نرم افزار زیمنس

 
 CEMAT Library ترجیحاً آشنا به

 
 ssh.cv@yahoo.com :ارسال رزومه به ایمیل

 
آگهی استخدام 

 
یک شرکت فعال در زمینه اکتشاف، استخراج و بهره برداري 

 
از معادن به منظور تکمیل کادر کارشناسی خود در دفتر تهران یک نفر کارشناس برق داراي حداقل 5 سال سابقه کار مفید 

 
 ETAP و AUTO CAD مسلط به نرم افزار هاي

 
انواع تابلو هاي برق آشنایی به تجهیزات برقی معادن زیر زمینی 

 
زغالسنگ و تحلیل انواع نقشه هاي برقی و تهیه گزارشات و مسلط به زبان انگلیسی را به همکاري دعوت می نماید. 

 
 Resume.tehran.mining@gmail.com



 
کارشناس پروژه 

 
لیسانس برق 

 
آشنا به پست هاي فشارقوي 

 
(غرب تهران) 

 
 ahmadi.f.cv@gmail.com

 
کارآموز مهندسی برق الکترونیک 

 
یا برق قدرت 

 
محدوده شرق تهران (اتحاد) 

 
ارسال رزومه به واتساپ زیر: 

 
 09368756071

 
یک شرکت معتبر 

 
در زمینه فعالیت تعمیرات و نگهداري سیستم هاي حرارتی برودتی 

در نظر دارد نسبت به تکمیل کادر فنی خود با تخصص بویلر، تعمیرکار برق وبرودت کار ماهر و نیمه ماهر در مقاطع تحصیلی دیپلم و

 
فوق دیپلم اقدام نماید 

 
لذا واجدین شرایط میتوانند رزومه خود را به ادرس ایمیل زیر ارسال نمایند. 

Employer 1376@mailfa.org



بومی سازي؛ دستاورد مهم ارتباط صنعت و دانشگاه در فولاد مبارکه

منبع: ایراسینشماره خبر:  5  |  تاریخ: 1400/06/31

شرکت فولاد مبارکه با ارتباط مستمر با شرکت هاي دانش بنیان و دانشگاه ها تحریم هاي ظالمانه را پشت سر گذاشت که
تجلی آن در بومی سازي بیش از 90 درصد محصولات این شرکت در سال جهش تولید است.

شرکت فولاد مبارکه با ارتباط مستمر با شرکت هاي دانش
بنیان و دانشگاه ها تحریم هاي ظالمانه را پشت سر
گذاشت که تجلی آن در بومی سازي بیش از 90 درصد

 
محصولات این شرکت در سال جهش تولید است. 

ایراسین؛ بی شک یکی از دلایل پیشرفت صنایع در
کشورهاي توسعه یافته ارتباط منسجم و نهادینه شده بین

صنعت و دانشگاه است؛ چرا که نتیجه تحقیقات و پژوهش هاي علمی که توسط نخبگان دانشگاهی انجام می شود، درصنعت به کار
می رود. از مزایاي این ارتباط در صنعت می توان به خلق ثروت از طریق پژوهش هاي علمی اشاره کرد. همچنین به روز بودن صنایع
و همگامی آنها با پیشرفت علوم از دیگر مزیت هاي این ارتباط برد-برد است. از سویی دیگر به ثمر رسیدن ایده صاحبان فکر موجب
سرازیرشدن منابع مالی به دانشگاه ها و مراکز تحقیقاتی و در نتیجه انجام تحقیقات و پژوهش هاي تازه می شود. این چرخه تا مادامی
که صنعت و دانشگاه با هم ارتباط موثر داشته باشند و اساتید و نخبگان دانشگاهی حاصل فعالیت خود را در صنایع به وضوح مشاهده

 
کنند ادامه خواهد داشت و در سطح کلان موجب رشد تولید ناخالص داخلی هر کشور می شود. 

درکشور ما ارتباط صنعت و دانشگاه تا رسیدن به نقطه مطلوب فاصله دارد. یکی از این دلایل، کاربردي نبودن پژوهش هاي درحال
انجام در دانشگاه ها و مراکز تحقیقاتی است و این به دلیل همسو نبودن دانشگاه و صنعت و مطلع نبودن دانشگاه ها و مراکز تحقیقاتی
کشور از چالش ها و معضلات بخش صنعت است. البته اگر بخواهیم به دیده انصاف بنگریم در مراکز صنعتی کشور نیز تمایلی براي
ارتباط گیري با مراکز علمی کشور کمتر مشهود است که باید توسط متخصصان امر ریشه یابی و راه هاي برون رفت از این وضعیت

 
واکاوي شود. 

اما شرکت فولاد مبارکه مسیري دیگر را در پیش گرفته است و در بخش هاي مختلف ارتباط با دانشگاه ها و مراکز تحقیقاتی را توسعه
بخشیده است که می توان به بخش بومی سازي در این شرکت اشاره کرد. ساختاري که از بدو راه اندازي و بهره برداري از بزرگترین
واحد صنعتی کشور به منظور تامین تجهیزات وقطعات یدکی و ماشین آلات نمایان است. در دهه هاي اخیر که کشور تحت تاثیر
تحریم هاي ظالمانه امریکا و شرکاي اروپایی آن قرار داشته است و به تبع صنعت فولاد کشور و به ویژه شرکت فولاد مبارکه مشمول
این تحریم ها بوده است، مدیران ارشد و تصمیم گیران این شرکت برآن شدند تا با اتکا به دانش متخصصان داخلی و استفاده از
ظرفیت هاي فنی موجود در کشور نیازهاي خطوط تولید و بهره برداري را از داخل کشور تامین کنند. شاهد این مدعا تامین بیش از

 
90 درصد نیازهاي این شرکت در سال 1399 به دست تامین کنندگان در شرکت هاي دانش بنیان است. 

شرکت فولاد مبارکه در جهت منویات رهبر معظم انقلاب که نزدیکی صنعت و دانشگاه را سبب رفع نیازها و کمبودها و اختلال هاي
اقتصادي و پیوند علم و صنعت را سبب بی اثر شدن تحریم ها دانسته اند، گام برداشته است و با ایجاد اشتغال براي تحصیل کردگان



توانسته یکی از الگوهاي ارتباط صنعت و دانشگاه را با همکاري شرکت هاي دانش بنیان فراهم کند که نتیجه آن را می توان به
پشتیبانی از تولید با بومی سازي هزار و 589 قطعه و تجهیز شده که فرایند حاصل از آن موجب صرفه جویی دو هزار و 616 میلیارد

 
تومان دانست. 

عاطفه علیان؛ خبرنگار ایراسین



سهم بیش از 30 درصدي کالاهاي قاچاق در بازار لوازم خانگی

منبع: ایراسینشماره خبر:  6  |  تاریخ: 1400/06/31

دبیر کل انجمن لوازم خانگی ایران گفت: به اذعان همه تولیدکنندگان، بازاري ها و اتحادیه فروشندگان و توزیع کنندگان
لوازم خانگی، اکنون بین 30 تا 35 درصد کالاهاي موجود در بازار را اجناس قاچاق تشکیل می دهد.

دبیر کل انجمن لوازم خانگی ایران گفت: به اذعان همه
تولیدکنندگان، بازاري ها و اتحادیه فروشندگان و توزیع
کنندگان لوازم خانگی، اکنون بین 30 تا 35 درصد

 
کالاهاي موجود در بازار را اجناس قاچاق تشکیل می دهد. 

عباس هاشمی با اشاره به مطرح شدن مباحثی همچون
ورود کالاهاي ساخته شده خارجی به کشور، افزود: اکنون
زمان مناسبی براي ورود این کالاها نیست و بی انصافی در

 
حق تولیدکنندگانی است که در سال هاي گذشته انواع و اقسام مشکلات از جمله تحریم ها را تحمل کردند. 

دبیرکل انجمن صنایع لوازم خانگی در عین حال اظهار داشت: در این زمینه دولت باید به نیازسنجی بپردازد تا قاچاق رونق نگیرد، زیرا

 
سلیقه هاي مشتریان متفاوت است و به کالاهاي ساخته شده خارجی نیز مشتریان خاص خود را دارد. 

هاشمی تصریح کرد: عمده لوازم خانگی قاچاق از طریق ته لنجی یا با خودروهاي "شوتی" واحد کشور می شود که نظارت چندانی نیز
بر آنها وجود ندارد. در همین راستا کم رنگ شدن اجراي طرح هایی همچون کد شناسه و کد رهگیري کالا نیز بر قاچاق دامن زده

 
است. 

وي تأکید کرد: اگر واردات به درستی و هوشمندانه انجام نشود و نظارت کافی بر آن وجود نداشته باشد، نتیجه عکس می گیریم؛ یعنی
ضمن اینکه بر تولید و اشتغال کشور تاثیر منفی می گذارد، حقوق قانونی دولت نیز پرداخت نمی شود. بر این اساس باید یک سیستم

 
هوشمندانه تعریف کرد که به طور مستمر بر مجوزها و مبادي ورودي کشور نظارت کند. 

دبیرکل انجمن صنایع لوازم خانگی اظهار داشت: معتقدم واردات کالاها باید در حد متعارف آن مدیریت و آزاد شده و موانع تعرفه اي

 
براي آن گذاشته شود. 

این مقام صنفی بیان داشت: اکنون حدود 2 سال و نیم است که ورود لوازم خانگی خارجی به کشور ممنوع شده است، با توجه به
شرایط کشور، مواجهه با تحریم ها و سرمایه گذاري هاي انجام شده به خصوص در مواردي که کمبودهایی نیز موجود بوده سرمایه

 
گذاري انجام شده، به نظر می رسد این ممنوعیت باید دست کم تا سه سال دیگر تمدید شود. 

به گفته وي، در مقابل نیز تولیدکنندگان باید تعهداتی از جمله متعادل نگه داشتن قیمت ها، همچنین ارتقاي خدمات پس از فروش و

 
بهبود کیفی و کمی کالاهاي خود بدهند. 



هاشمی تاکید کرد: در این راستا دولت نیز باید همه تلاش خود را براي تامین نیازهاي تولیدي و رفع مسائل و مشکلات پیش روي

 
تولیدکنندگان بگذارد. 

 
ملزومات سرمایه گذاري در کشور 

به گفته وي، این روزها برخی مخالف 100 درصدي با انجام سرمایه گذاري از سوي خارجی ها هستند، اما معتقدم نظر درستی نیست

 
بلکه باید از سرمایه گذاري هاي مولد در کشور حمایت کرد. 

دبیرکل انجمن صنایع لوازم خانگی یادآور شد: در برنامه پنج ساله ششم توسعه مقرر بود 50 میلیارد دلار سرمایه گذاري در بخش

 
هاي مختلف کشور جذب شود، اما حتی 10 درصد آن نیز جذب نشد. 

وي با بیان اینکه نمی توان براي سرمایه گذار خارجی شرط و شروط زیادي گذاشت، افزود: به طور معمول سرمایه گداران خارجی
برنامه هاي جهانی براي خود تهیه کرده و پتانسیل ها، مزیت ها، جمعیت و سایر شاخص ها را براي سرمایه گذاري در یک کشور می

 
سنجند و سپس اقدام می کنند. 

هاشمی تاکید کرد: باید از سرمایه گذاري خارجی براي محصولات تولیدي، همچنین تولید قطعات در کشور حمایت کنیم و حتی در

 
زمینه هایی که اکنون تولید وجود دارد نیز باید سرمایه گذاري انجام شود. 

وي خاطرنشان کرد: انجام سرمایه گذاري به طور طبیعی با خود انتقال فناوري، تامین ماشین آلات و خطوط تولید، برخورداري از

 
دانش فنی روز، آموزش نیروها، تامین جدیدترین قالب هاي تولید، همچنین فنون مدیریتی و بازاریابی را به دنبال دارد. 

این مقام صنفی همچنین بیان داشت: جذب سرمایه گذاري خارجی به معناي وجود امنیت و جذابیت در یک کشور است و رتبه ما را
در شاخص هاي بین المللی ارزیابی سرمایه گذاري و سهولت کسب و کار ارتقا خواهد داد، ضمن اینکه منجر به رقابت بین

 
تولیدکنندگان داخلی و خارجی به نفع مصرف کنندگان و ارتقاي کیفی و کمی محصولات خواهد شد. 

وي گفت: اینکه برخی می گویند سرمایه گذاري فقط باید در زمینه هایی خاص در کشور انجام شود امکان پذیر نیست، به طور مثال
در صنعت لوازم خانگی ما نیازمند سالیانه 2 تا 2.5 میلیون دستگاه کمپرسور هستیم، اما باید گفت در جهان ایجاد کارخانجات
کمپرسورسازي با کمتر از تیراژ 10 میلیون دستگاه در سال توجیه اقتصادي ندارد و نمی توان سرمایه گذاران را مجاب به سرمایه

 
گذاري در این زمینه ها در کشور کرد. 

این مقام صنفی در پایان از برگزاري بیست و یکمین نمایشگاه بین المللی لوازم خانگی خبر داد و گفت: این دوره از نمایشگاه با شرایط
متفاوتی نسبت به سال هاي گذشته و با تمرکز بر مساله نوآوري و شرکت هاي دانش بنیان در تاریخ 25 تا 28 آبان ماه برگزار خواهد

 
شد. 

 
سال گذشته بیش از 15 میلیون دستگاه لوازم خانگی در کشور تولید شد. 

کارشناسان اشتغال مستقیم در این حوزه را 300 هزار نفر و گردش مالی سالیانه در صنعت لوازم خانگی کشورمان را 6 میلیارد دلار
عنوان می کنند.





کم شدن مالیات شرکت هاي فولادي؛ راهی براي کمک به توسعه صنعت کشور

منبع: ایراسینشماره خبر:  7  |  تاریخ: 1400/06/31

مالیات یکی از مهم ترین منابع درآمدي براي دولت است؛ اما در این میان تصمیم وزیر صمت در جهت کم شدن میزان
مالیات صنایع تولیدکننده در طول 4 سال (از 25درصد به 10 درصد) یکی از اقدامات تاثیرگذار در جهت توسعه کسب و کار،

همچنین کمک به اجراي طرح هاي صنعتی بزرگ به ویژه در شرکت هاي صنایع معدنی به ویژه ...

مالیات یکی از مهم ترین منابع درآمدي براي دولت است؛
اما در این میان تصمیم وزیر صمت در جهت کم شدن
میزان مالیات صنایع تولیدکننده در طول 4 سال (از
25درصد به 10 درصد) یکی از اقدامات تاثیرگذار در جهت
توسعه کسب و کار، همچنین کمک به اجراي طرح هاي
صنعتی بزرگ به ویژه در شرکت هاي صنایع معدنی به

 
ویژه فولادي است. 

به گزارش ایراسین، مالیات همواره به عنوان یکی از مهم ترین ابزارهاي سیاست مالی دولت به شمار می آید و با کمک درآمدزایی از
این بخش می تواند خدمات بسیاري در زمینه هاي اجتماعی، رفاهی و ... را در اختیار مردم قرار دهد. در ایران نیز مالیات در کنار
درآمدهاي بزرگ کشور همچون درآمد حاصل از فروش نفت براي تامین مخارج دولت صرف می شود. این درحالی است که طی 2
سال اخیر به دلیل شرایط به وجود آمده در ایران یعنی شیوع کرونا و از سوي دیگر تحریم ها و رکود اقتصادي، شرایط تولید و درآمد
زایی بسیاري از تولیدکنندگان با مشکلات و چالش هاي فراوانی روبرو شده است؛ از اینرو نیاز به بازنگري دربرخی از امور همچون
میزان مالیات دریافتی از تولیدکنندگان در سال 1400 که به عنوان سال تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی ها نامگذاري شده لازم و

 
ضروري است. 

در واقع رفع موانع تولید به عنوان مهم ترین عامل براي تولیدکنندگان بزرگ و کوچک کشور باید در دستور کار قرار گیرد و بنا به

 
شرایط تولید و نیاز آنها به منابع مالی براي اجراي طرح هاي توسعه اي خود اقدام شود. 

یکی از مواردي که در دولت سیزدهم از سوي وزیر صنعت، معدن و تجارت مطرح شده، در خصوص ایجاد ثبات اقتصادي، تنظیم گري
بازار است. سیدرضا فاطمی امین درباره برنامه هاي ارائه شده براي وزارت صمت در دولت سیزدهم با اشاره به موارد یاد شده اظهار

 
کرده است: باید به سمت اصلاح محیط کسب و کار که یکی از راهبردهاي اصلی این وزارتخانه است، حرکت کرد. 

به گفته وي، 80 درصد مشکلات واحدهاي اقتصادي 3 موضوع تامین مالی، تامین اجتماعی و مالیات است. اینکه مالیات فعالیت هاي
غیر مولد همچون بازارهاي سرمایه را افزایش و براي واحدهاي تولیدي آن را کاهش دهیم از وعده هاي دولت سیزدهم است. به این
شکل که مالیات براي واحدهاي تولیدي از 25 درصد در طول 4 سال به 10 درصد می رسد؛ حامل پیامی است که در جهت تولید و

 
فعالیت هاي مولد در حرکتیم. 

سخنان وزیر صمت در راستاي حمایت از صنایع تولیدکننده کشور را می توان گامی در جهت توسعه صنعتی و اقتصادي کشور دانست.



شرکت هاي بزرگ تولیدکننده که عمدتا به آنها قطب صنعت و اقتصاد کشور نیز گفته می شود، یکی از گزینه هایی هستند که کاهش
میزان مالیات هاي دریافتی از آنها می تواند منجر به توسعه تولید و اشتغال پایدار شود. شرکت فولاد مبارکه یکی از مجموعه هاي
بزرگ تولیدي در کشور است که سالانه با تولید و تامین 50درصد از نیاز صنایع کشور به محصولات فولادي، توانسته ضمن ایجاد
اشتغال پایدار در صنایع پایین دستی، وابستگی کشور را از واردات بسیاري از کالاهاي اساسی همچون لوازم خانگی بی نیاز کند؛ البته
صنایع نفت و گاز و پتروشیمی نیز به واسطه تولید ورق هاي خاص این شرکت توانسته اند در مسیر توسعه میدان هاي نفتی و گازي

 
کشور گام بردارند. 

توسعه طرح هاي فولادي در جهت تامین نیاز صنایع کشور به انواع ورق هاي فولادي یکی از مهم ترین برنامه هاي شرکت فولاد
مبارکه است. بنابراین یکی از مطالباتی که می توان براي این دست از شرکت ها که به نوعی مادر صنعت کشور به شمار می آیند

 
داشت، میزان دریافت مالیات از آنهاست. 

همانگونه که در ابتداي این گزارش نیز به آن اشاره شد، براي رفع موانع تولید و پیشبرد اهداف تعریف شده در صنایع مختلف کشور به
ویژه صنعت فولاد، کمک به شرکتهاي فولادي از طریق کم شدن میزان مالیات می تواند یکی از راهکارهاي مناسب براي تحقق این

 
اهداف باشد. 

نرگس قیصري- روزنامه نگار



خانواده شهدا براي تحقق عدالت و حل مشکلات دستگاه قضا را یاري دهند

منبع: ایرناشماره خبر:  8  |  تاریخ: 1400/06/31

تهران_ ایرنا _  رئیس قوه قضاییه با دشوار خواندن امر قضا، از خانواده معظم شهدا خواست که علاوه بر دعاي خیر، با کمک
هاي فکري و عملی خود نیز دستگاه قضا را در تحقق عدالت به خصوص عدالت اجتماعی و حل مشکلات یاري دهند.

تهران_ ایرنا _  رئیس قوه قضاییه با دشوار خواندن امر
قضا، از خانواده معظم شهدا خواست که علاوه بر دعاي
خیر، با کمک هاي فکري و عملی خود نیز دستگاه قضا را
در تحقق عدالت به خصوص عدالت اجتماعی و حل

 
مشکلات یاري دهند. 

به گزارش روز چهارشنبه ایرنا از مرکز رسانه قوه قضاییه،
جمعی از خانواده هاي معظم شهدا و ایثارگران صبح امروز
چهارشنبه 31 شهریور همزمان با نخستین روز از هفته
دفاع مقدس با حجت الاسلام والمسلمین غلامحسین

 
محسنی اژه اي رئیس دستگاه قضا دیدار کردند. 

رئیس قوه قضاییه در این دیدار با اشاره به تقارن هفته دفاع مقدس و ایام اربعین حسینی گفت: هنوز چندي از تاریخ اسلام و عزت و
آزادي واقعی و رشد و کمال انسان ها در سایه وجود مقدس پیامبر اعظم (ص) نگذشته بود که منافقین حق را از مسیر خود منحرف

 
کردند. 

وي با بیان اینکه اصلاح انحرافات ایجاد شده در دین نیازمند پرداخت هزینه سنگین و جانفشانی بهترین انسان ها و نثار خون پاك آنها
بود، از قیام حسینی و حرکت امام سجاد(ع) و حضرت زینب کبري(س) به عنوان اقدامی یاد کرد که سبب شد تا اهل نظر، اهل
بصیرت و اهل ایمان، حق را از باطل تشخیص داده و اجازه ندهند کسانی منافقانه در جایگاه رسول خدا و امیرالمومنین(ع) بنشینند و

 
ضد اسلام عمل کنند. 

محسنی اژه اي افزود: اهمیت زنده نگاه داشتن عاشورا در مکتب اسلام براي آن است که به ما آموخت اگر در جایی ارزش ها کمرنگ

 
شد و انحرافی در اصل دین به وجود آمد و دین در معرض خطر قرار گرفت، باید از جان و مال و آبرو گذشت. 

رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه هر وقت اسلام دچار اعوجاج و انحراف شد مردم با ایمان و مقاوم در برابر کجی ها ایستادند، انقلاب
اسلامی را حرکتی عاشورایی به رهبري امام خمینی(ره) توصیف کرد و متذکر شد در این مسیر افراد بسیاري متحمل سختی ها و رنج

 
ها شدند و از جان خود گذشتند اما از یاري امام زمان خود غفلت نکرده و دست از مقاومت برنداشتند. 

محسنی اژه اي افزود: با پیروزي انقلاب اسلامی بخشی از انحرافات به وجود آمده از بین رفت اما در کنار کفار، مستکبرین و ظالمین



شناخته شده و محاربین، منافقین زمان نیز با رخنه در جبهه امام و رهبري براي پیاده کردن اهداف دشمنان و زیاده خواهان تلاش

 
کردند. 

وي بر همین اساس اظهارداشت: جبهه مقاومت حتما باید در برابر تحرکات منافقان، بسیج و هوشیار باشد و هوشمندانه و بااستقامت

 
در مسیر حق حرکت کند. 

رئیس دستگاه قضا با بیان اینکه رزمندگان اسلام و شهداي هشت سال دفاع مقدس مسیري را پایه گذاري کردند که امروز از سوي
جبهه مقاومت در اقصی نقاط جهان پیموده می شود تصریح کرد: در دوران دفاع مقدس انسان هایی تربیت شدند که به تعبیر بزرگان

 
دین و امام راحل ره صدساله را یک شبه رفتند. 

محسنی اژه اي خاطرنشان کرد: راهی که مدافعان جبهه مقاومت در لبنان و سوریه و یمن بر اساس اراده دینی خود طی می کنند

 
نشات گرفته از جریان انقلاب اسلامی است که ریشه در عاشوراي حسینی دارد. 

رئیس قوه قضاییه با دشوار خواندن امر قضا، از خانواده معظم شهدا خواست که علاوه بر دعاي خیر، با کمک هاي فکري و عملی خود

 
نیز دستگاه قضا را در تحقق عدالت به خصوص عدالت اجتماعی و حل مشکلات یاري دهند. 

محسنی اژه اي از خانواده معظم شهدا خواست که در گام اول ناصحانه و دلسوزانه براي اصلاح امور تلاش کرده و با امر به معروف و
نهی از منکر با ناهنجاري ها برخورد کنند و در گام دوم هرجا نیاز به برخورد قهري با مسائل بود، با سازوکار مشخصی که تعبیه می

 
شود افراد فاسد، فاجر و مجرم را به دستگاه قضا معرفی کنند. 

رئیس دستگاه قضا با بیان اینکه حل مشکلات و برخورد با ناهنجاري ها نیازمند همکاري جدي مردم با نهادهاي حکومتی است،
خواستار ایجاد سازوکاري براي ارتباط مستقیم تر خانواده هاي شهدا با قوه قضاییه براي همفکري و همدلی در جهت رفع مشکلات و

 
ناهنجاري ها شد. 

محسنی اژه اي با بیان اینکه حدود 20 درصد از مجموعه پرونده هاي قضایی مربوط به مسائل مختلف خانواده ها می شود، از خانواده

 
هاي معظم شهدا خواست که دستگاه قضایی را در جهت حل مشکلات خاص خانواده ها به ویژه مشکلات مربوط به زنان یاري دهند. 

رئیس قوه قضاییه با اشاره به نقش مهم دولت و مجلس در حل مشکلات خانواده ها گفت: قوه مجریه نقش اصلی را در تامین معیشت
مردم و اشتغال و امنیت کاري به ویژه براي جوانان و فرهنگ سازي و آموزش دارد و مجلس نیز مسئول تعیین مقررات مناسب در این

 
حوزه است. 

محسنی اژه اي ادامه داد: قوه قضاییه هم مسئول برخورد با ناهنجاري هاست اما تمام تلاش هاي قوا بدون مشارکت مردم در این

 
میدان به نتیجه مطلوب نخواهد رسید. 

وي از خانواده شهدا خواست که با ایفاي نقش خود در جامعه ابتدا تلاش کنند که مشکلات خانواده ها با ریش سفیدي و صلح و
سازش حل شده و تبدیل به پرونده قضایی نشود و در صورتی که پرونده اي در این خصوص تشکیل شد کمک کنند تا راحت تر و به

 
بهترین نحو حل شود. 



رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه این نهاد آماده است تا سازوکار لازم را براي نحوه همکاري خانواده هاي شهدا و ایثارگران با دستگاه
قضا و راهکارهاي حل مشکلات این خانواده ها طراحی و دستورالعملی را نیز در این خصوص تدوین کند، ابراز امیدواري کرد با

 
همکاري مردم و قوه قضاییه، یک گام جهشی و انقلابی و متفاوت از گذشته در این زمینه برداشته شود. 

محسنی اژه اي گفت: امروز کسانی به نام دفاع از حقوق زن بیشترین ضربه را به زنان می زنند که جایگاه زنان را تنزل داده و کم

 
ارزش می کنند و بعد با اسامی مختلف و از تریبون هاي گوناگون مدعی دفاع از زنان می شوند. 

وي خاطرنشان کرد که کسی براي دفاع از حقوق زنان عفیف، شرافتمند و باعزت ایران اسلامی، شایسته تر از خانواده هاي شهدا

 
نیست. 

رئیس قوه قضاییه با اشاره به درخواست خانواده هاي معظم شهدا براي برخورد با رواج برخی پدیده هاي غیراخلاقی در جامعه، به
بررسی کارشناسی و تخصصی برخی مسائل مغفول مانده اجتماعی و فرهنگی در جلسه شب گذشته شوراي عالی انقلاب فرهنگی
اشاره و خاطرنشان کرد که در این نشست مقرر شد همه دستگاه ها براي اجراي وظایف قانونی خود دباره این مسائل وارد میدان شوند.

حجت الاسلام والمسلمین شکري نماینده ولی فقیه در بنیاد شهید و امور ایثارگران نیز در این نشست با بیان اینکه خانواده هاي
معظم شهدا، ایثارگران و جانبازان مردانه با عهدي که با خدا بستند ایستاده اند و از انقلاب دست نمی کشند تصریح کرد: طبیعی است

 
که خانواده هاي شهدا بیش از همه انتظار تحقق عدالت در جامعه را داشته باشند. 

وي تاکید کرد: انقلاب و نظام اسلامی در یک حرکت تکاملی رو به پیشرفت است و قطعا با حضور چهره اي مجاهد، فرزانه و آگاه به

 
مسائل قضایی در راس قوه قضاییه در رسیدن به اهداف بلند نظام که قیام مردم به قسط و اجراي عدل است، نایل می آید. 

نماینده ولی فقیه در بنیاد شهید و امور ایثارگران با اشاره به مشکلات قضایی خانواده هاي شهدا خواستار رسیدگی به این مسائل در

 
شعب خاص و یا توسط قضات ویژه شد که رئیس دستگاه قضا وعده داد که این موضوع را پیگیري خواهد کرد. 

در این نشست که خانواده هایی از شهداي عرصه هاي مختلف جهاد و شهادت از دفاع مقدس تا انرژي هسته اي و مدافع سلامت و
مدافع حرم حضور داشتند، پدر شهید اعظم پور افشار با طرح درخواست هاي خود براي مقابله با مفسدین و دست اندازان به بیت
المال و نظارت بر بازار و مبارزه با احتکار و گرانفروشی در دوران جنگ اقتصادي دشمن تصریح کرد: اطمینان دارم عدل بزودي جهان

 
را فراخواهد گرفت و وعده خدا محقق خواهد شد. 

حامد فخري زاده فرزند دانشمند شهید محسن فخري زاده نیز در این نشست با اشاره به وضعیت معیشت مردم و مشکلات اقتصادي

 
در جامعه که آنها را حاصل تصمیمات غلط برخی مسئولان دانست، خواستار برخورد جدي دستگاه قضا با مدیران نالایق شد. 

وي با اشاره به دستورات مقام معظم رهبري براي برخورد قاطع با آمران و عاملان ترور دانشمند شهید محسن فخري زاده، متذکر شد
که پیگیري این پرونده از سوي دستگاه قضا و نهادهاي ذي ربط مانع از تکرار اتفاقات مشابه و از دست رفتن سرمایه هاي ملی می

 
شود. 

خانم شهرابی همسر شهید بهرامی و پدر یکی از شهداي دوران دفاع مقدس نیز خواستار توجه به فرهنگ حجاب و عفاف و مقابله با

 
هنجارشکنان در این زمینه شدند. 
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برچسب ها 

 
- غلامحسین محسنی اژه اي 

 
- شهدا 

- قوه قضاییه



نظر «مهدي روشنفکر» درباره استاندار جدید کهگیلویه و بویراحمد

منبع: کبنا نیوزشماره خبر:  9  |  تاریخ: 1400/06/31

سید حشمت االله احمد زاده به عنوان استاندار کهگیلویه و بویراحمد در دولت سیزدهم معرفی شد که در این خصوص نماینده
مردم شهرستان هاي بویراحمد، دنا و مارگون در مجلس شوراي اسلامی اظهار نظر کرد.

کبنا ؛امروز سید علی (حشمت االله) احمد زاده به عنوان
استاندار کهگیلویه و بویراحمد در دولت سیزدهم معرفی
شد که در این خصوص نماینده مردم شهرستان هاي
بویراحمد، دنا و مارگون در مجلس شوراي اسلامی اظهار

 
نظر کرد. 

به گزارش کبنا نیوز از یاسوج، امروز چهارشنبه (31
شهریورماه 1400) مهدي روشنفکر نماینده مردم
شهرستان هاي بویراحمد، دنا و مارگون در مجلس شوراي

اسلامی در گفت و گوي اختصاصی با خبرنگار کبنا نیوز، در خصوص انتخاب یک «استاندار بومی» و روند توسعه در استان کهگیلویه و
بویراحمد گفت: این دغدغه و این انگیزه، دغدغه اي است که براي همه استانی هاي ما وجود دارد و همه کسانی که در استان
کهگیلویه و بویراحمد هستند اعم از تحصیل کرده ها، مسئولان و نمایندگان، سعی و تلاش و دغدغه و هم و غم شان این است که در

 
حوزه هاي مختلف استان، توسعه و پیشرفت صورت بگیرد. 

روشنفکر در پاسخ به اینکه توصیه تان به استاندار چیست؟ گفت: استاندار قطعا استاندار فهیمی است، در دولت انقلابی، از استاندار، که
در هرم مدیریتی استان قرار می گیرد، این تقاضا و درخواست را داریم که گام هاي محکمی بردارد، اشراف بیشتر و وقت بیشتري در
رابطه با استان داشته باشد، به ویژه بحث اشتغال و معیشت مردم و نعمات خدادادي استان را مورد توجه قرار دهد و به وضعیت استان

 
سرو سامان دهد. 

وي افزود: محدودیت ها، مشکلات و نارسایی هاي مردم استان را دنبال کند. تقاضایمان از مدیران به ویژه استاندار این است که با

 
پشتکار بیشتر و برنامه دقیق تري به استان سرو سامان دهد و به کمک مردم و مدیران استان را از بن بست بیرون بیاوریم. 

به گزارش کبنا نیوز، سید علی (حشمت االله) احمد زاده از نیروهاي بومی استان کهگیلویه و بویراحمد، فرزند روستاي بهره عنا
شهرستان باشت است که به عنوان استاندار کهگیلویه و بویراحمد در دولت سیزدهم معرفی شد. پیش از این حسین کلانتري از استان

لرستان به مدت 2 سال در دولت تدبیر و امید سکان دار این مسئولیت بوده است.



توسعه همکاري بانک مهر ایران و معاونت توسعه روستایی

منبع: اکونا پرسشماره خبر:  10  |  تاریخ: 1400/06/31

مدیرعامل بانک مهر ایران از آمادگی این بانک براي گسترش همکاري با معاونت توسعه روستایی و مناطق محروم کشور خبر
داد.

مدیرعامل بانک مهر ایران از آمادگی این بانک براي گسترش همکاري با معاونت توسعه روستایی و مناطق محروم کشور خبر

 
داد. 

به گزارش اکونا پرس، به نقل از روابط عمومی بانک قرض الحسنه
مهر ایران، دکتر مرتضی اکبري مدیرعامل به همراه جمعی از
اعضاي هیأت مدیره و قائم مقام بانک در جلسه اي با دکتر سید
امیرحسین مدنی، معاون توسعه روستایی و مناطق محروم کشور
به سابقه همکاري مشترك دو نهاد و زمینه هاي مستعد همکاري

 
هاي آتی پرداختند. 

مدنی در این جلسه اظهار کرد: معاونت توسعه روستایی و مناطق
محروم کشور با بانک مهر ایران در جامعه هدف خود اشتراکات
زیادي دارد که این موضوع می تواند زمینه همکاري مناسب این

 
دو مجموعه را فراهم کند. هر دو مجموعه اهداف و سیاست هاي مشترکی دارند و در پی توانمندسازي محرومان و نیازمندان هستند. 

معاون توسعه روستایی و مناطق محروم کشور در ادامه گفت: با عنایت به اشتراکات زیادي که بین معاونت توسعه روستایی و مناطق
محروم کشور با بانک مهر ایران وجود دارد، هم افزایی این دو مجموعه می تواند منتج به اثرگذاري بالایی در سطح روستاها و مناطق

 
محروم کشور شود. 

در این جلسه اکبري، مدیرعامل بانک مهر ایران اظهار کرد: این بانک هم در حوزه پرداخت تسهیلات و هم در بخش مسئولیت
اجتماعی، توجه ویژه اي به توسعه مناطق محروم و روستایی داشته است. از جمله تفاهم نامه اي به ارزش 500 میلیارد ریال با معاونت

 
توسعه روستایی و مناطق محروم کشور دارد تا در راستاي توسعه اشتغال هاي خرد روستایی، تسهیلاتی را پرداخت کند. 

وي همچنین گفت: تأمین کمک هزینه مسکن براي بیش از 33هزار نفر از مددجویان بی بضاعت به اعتبار 10هزار میلیارد ریال،
پرداخت بیش از 600هزار فقره تسهیلات اشتغالزایی در حوزه محرومیت زدایی و به ارزش 60هزار میلیارد ریال، پرداخت بیش از
550هزار فقره تسهیلات توانمندسازي از طریق ایجاد ایجاد اشتغال پایدار در مناطق محروم و روستایی به ارزش 59هزار و 500
میلیارد ریال با همکاري بنیاد برکت و کمیته امداد امام خمینی(ره)، پرداخت بیش از 12هزار فقره تسهیلات ساخت مسکن در مناطق
محروم و روستایی و در نهایت پرداخت 50هزار فقره تسهیلات اشتغالزایی به ارزش 1400 میلیارد ریال به بانوان سرپرست خانوار

 
بخشی از اقدامات بانک مهر ایران در حوزه تسهیلاتی و با هدف حمایت از اقشار محروم و توسعه مناطق روستایی بوده است. 

اکبري در ادامه با اشاره به پیشرو بودن بانک مهر ایران در حوزه مسئولیت اجتماعی، برخی از اقدامات بانک در این بخش را این گونه
بر شمرد: بیمه 500هزار خانه روستایی در سه استان سیستان و بلوچستان، خراسان جنوبی و ایلام، ساخت 100 واحد مسکونی براي
سیل زدگان سال 1398 در استان هاي لرستان، گلستان و خوزستان، ساخت 5 مدرسه و 3 خانه بهداشت روستایی در مناطق محروم
استان هاي کرمانشاه و سیستان و بلوچستان و همچنین توزیع بیش از 300هزار قلم وسایل آموزشی و بهداشتی در مناطق محروم



 
کشور به ویژه مناطق روستایی و عشایري. 

مدیرعامل بانک مهر ایران ضمن یادآوري همکاري با نهادهاي حمایتی در حوزه اشتغالزایی و ساخت مسکن، آمادگی این بانک براي
همکاري با معاونت توسعه روستایی و مناطق محروم کشور را اعلام و درباره زمینه هاي مستعد همکاري موارد مختلفی را مطرح کرد:
تمرکز منابع و اعلام عاملیت بانک مهر ایران براي پرداخت وام هاي اشتغالزایی روستایی، همکاري در پرداخت تسهیلات ویژه نوسازي
و تقویت زیرساخت هاي روستایی و مناطق محروم، همکاري در پرداخت تسهیلات ویژه بهسازي و بازسازي خانه هاي مسکونی

روستایی و همچنین تقویت همکاري در توسعه طرح بیمه خانه هاي روستایی در مقابل حوادث و بلایی طبیعی.



تسهیلات اشتغالزایی خانگی مددجویان افزایش یافت

منبع: اکونا پرسشماره خبر:  11  |  تاریخ: 1400/06/31

سقف فردي تسهیلات اشتغالزایی خانگی مدد جویان معرفی شده از سوي کمیته امداد امام خمینی(ره) سازمان بهزیستی
وسازمان بنیاد شهید و امور ایثارگران انقلاب اسلامی براي مدد جویان به 100 میلیون تومان افزایش یافته است

سقف فردي تسهیلات اشتغالزایی خانگی مدد جویان معرفی شده از سوي کمیته امداد امام خمینی(ره) سازمان بهزیستی

 
وسازمان بنیاد شهید و امور ایثارگران انقلاب اسلامی براي مدد جویان به 100 میلیون تومان افزایش یافته است 

به گزارش اکونا پرس، به نقل ازپایگاه خبري بانک مسکن- هیبنا
، سقف فردي تسهیلات اشتغالزایی خانگی مدد جویان معرفی
شده از سوي کمیته امداد امام خمینی(ره) سازمان بهزیستی
وسازمان بنیاد شهید و امور ایثارگران انقلاب اسلامی براي مدد
جویان به 100 میلیون تومان افزایش یافته است. این رقم در
سال گذشته از سوي نهاد هاي متولی 50 میلیون تومان تعیین
شده بود. اما در مرداد ماه سال سقف در نظر گرفته شده در
یکهزار و سیصد و هجدهمین جلسه شوراي پول و اعتبار تغییر

 
کرد. 

شوراي پول و اعتبار در این جلسه با پیشنهاد بانک مرکزي مبنی بر افزایش سقف تسهیلات قرض الحسنه ضروري و عادي بانک ها و
بانک هاي قرض الحسنه، تسهیلات قرض الحسنه اشتغال و نیز تسهیلات قرض الحسنه اعطائی بابت خرید انشعابات و توسعه خانگی و

 
کارگشایی امور کسب و کار خرد روستایی موافقت کرد. 

بر اساس مصوبه این شورا سقف فردي تسهیلات قرض الحسنه اشتغال (اعم از مشاغل خانگی، افراد تحت پوشش کمیته امداد امام (ره)

 
و بهزیستی، ایثارگران و ...) 1000 میلیون ریال یا 100 میلیون تومان تعیین شد. 

پس از این مصوبه در پنج مرداد ماه هیات مدیره بانک مسکن نیز به زیر مجموعه خود مجوز داد این سقف را از 50 میلیون تومان تا
سطح 100 میلیون تومان در سال 1400 افزایش دهند.بر اساس این گزارش، دوره بازپرداخت تسهیلات 100 میلیونی اشتغالزایی را

 
84 ماه یا هفت سال در نظر گرفته است. 

بانک مسکن در نامه اي به زیر مجموعه خود درخواست کرده است که براي تسریع در روند پاسخگویی و تکمیل پرونده متقاضیان
بلافاصله پس از وصول این نامه نسبت به تعیین شعب اقدام کنند. پس از آن با تماس تلفنی با متقاضیان آنان را براي دریافت

تسهیلات به شعب تعیین شده راهنمایی کنند.



2 استاندار جدید انتخاب شدند

منبع: افکارنیوزشماره خبر:  12  |  تاریخ: 1400/06/31

جلسه هیئت برگزار شد و در این جلسه اعضاي دولت به استانداران منتخب بوشهر و کهگیلویه و بویراحمد رأي اعتماد دادند.

 
جلسه هیئت برگزار شد و در این جلسه اعضاي دولت به استانداران منتخب بوشهر و کهگیلویه و بویراحمد رأي اعتماد دادند. 

 
 

 
در این جلسه، هیات وزیران پس از بررسی سوابق آقاي ""احمد محمدي زاده""، به وي به عنوان استاندار بوشهر رأي اعتماد داد. 

آیت االله رئیسی پس از راي اعتماد دولت به استانداران جدید بوشهر و کهگیلویه و بویر احمد، برخورداري از روحیه انقلابی و کارآمدي
را از شاخصه هاي اصلی انتخاب مدیران و استانداران دانست و تأکید کرد: امروز همه وظیفه داریم با حرکت جهادي و انقلابی و با

 
اولویت بندي نسبت به رفع مشکلات مردم گام برداریم. 

رئیس جمهور اظهار داشت: از استانداران انتظار داریم مهم ترین مسایل و مشکلات مردم استان را شناسایی کنند و همه ظرفیت ها را

 
براي برطرف ساختن مشکلات به کار بگیرند. 

آیت االله رئیسی، خاطر نشان کرد: امروز همه مردم حتی آنهایی که به ما رأي ندادند نیز نسبت به دولت سیزدهم در ایجاد گشایش و
آسایش در زندگی خود امیدوار هستند، لذا همه وزارتخانه ها، سازمان ها و استانداران وظیفه دارند براي رفع موانع و مشکلات به ویژه

 
در زمینه اشتغال و مسکن گام هاي ماندگار و سازنده اي بردارند. 



 
 

رئیس جمهور تصریح کرد: استانداران باید مشکلات اصلی استان را شناسایی کنند و براساس برنامه و اولویت و با حرکت انقلابی و

 
جهادي و با میدان دادن به جوانان و جوانگرایی در مسیر برطرف ساختن مشکلات حرکت کنند. 

احمد محمدي زاده استاندار جدید بوشهر، پیش از این به عنوان فرمانده منطقه دوم نیروي دریایی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی

 
بوشهر، معاون هماهنگ کننده نیروي دریایی سپاه پاسداران و دستیار و مشاور عالی وزیر نفت در دولت دهم فعالیت داشته است. 

سیدعلی احمدزاده استاندار جدید کهگیلویه و بویر احمد نیز داراي مدرك کارشناسی ارشد و دکتري در رشته حقوق خصوصی به
ترتیب از دانشگاه هاي قم و تربیت مدرس و نیز کارشناسی ارشد در رشته مدیریت دولتی و کارشناسی حقوق قضایی به ترتیب از
مرکز مدیریتی دولتی و دانشگاه قم است و پیش از این، معاون سازمان تعزیرات حکومتی کشور، معاون برنامه ریزي، اقتصادي و اداري
و مالی استانداري قم، فرماندار شهرستان گچساران، عضو هیئت امنا و هیئت مدیره منطقه ویژه اقتصادي سلفچگان و عضو هیئت

مدیره شرکت شهرك هاي صنعتی استان قم بوده است.



آمادگی وزارت کار براي اجراي «طرح تسهیل مجوزهاي کسب وکار»

منبع: رادیو گفت و گوشماره خبر:  13  |  تاریخ: 1400/06/31

قوامی پور قدم نخست براي بهبود فضاي کسب و کارها را حل مشکل مجوزها عنوان و تأکید کرد: وزارت کار آمادگی لازم
براي اجراي طرح ارائه شده از سوي مجلس شوراي اسلامی را دارد.

قوامی پور قدم نخست براي بهبود فضاي کسب و کارها را
حل مشکل مجوزها عنوان و تأکید کرد: وزارت کار آمادگی
لازم براي اجراي طرح ارائه شده از سوي مجلس شوراي

 
اسلامی را دارد. 

به گزارش پایگاه خبرب تحلیلی رادیو گفت وگو، مهندس
محمدرضا نجفی منش، رئیس کمیسیون تسهیل کسب
وکار و رفع موانع تولید اتاق بازرگانی با برنامه «گفتگوي

 
اقتصادي» درمورد بایدها و نبایدهاي طرح تسهیل مجوزهاي کسب وکار گفتگو کرد. 

نجفی منش با بیان اینکه طراح اصلی طرح تسهیل مجوزهاي کسب وکار، دکتر خاندوزي بود گفت: مجري اینگونه کارها و طرح ها
براي کسب و کار خود وزیر اقتصاد و دارایی است و از آنجایی هم که طراح این طرح، هم اکنون وزیر اقتصاد است لذا امیدواریم

 
عملیاتی شود. 

وي با اشاره به اینکه در این طرح، اعطاي مجوز به کسب و کارها به دو دسته تقسیم شده افزود: نخست، کسب و کارهایی است که
جنبه امنیتی و زیست محیطی کلان دارند و با منافع ملی هم مغایر نیستند اما دسته دوم کسب و کارهایی اند که به هیچ ارگانی

 
ارتباط ندارند. 

رئیس کمیسیون تسهیل کسب وکار و رفع موانع تولید اتاق بازرگانی مطرح کرد: پیشنهاد ما این بود که به جاي اعطاي مجوز به برخی

 
کسب و کارها قبل از شروع کار، مجوزها را به بعد از راه اندازي کسب و کار موکول و نظارت کنیم. 

نجفی منش حجم بزرگ دولت را از دلایل اصلی ناکارآمدي دولت و اجرایی نشدن خیلی قوانین دانست و گفت: ما باید با تصمیمات

 
انقلابی، اراده قوي، تقویت مطالبه گري مردم و بخش خصوصی براي کوچک سازي دولت فضاي کسب و کار را بهبود ببخشیم. 

رئیس کمیسیون تسهیل کسب وکار و رفع موانع تولید اتاق بازرگانی با اذعان به کمبود نیروي کار در کشور اظهارکرد: مشکل ما فارغ
التحصیلانی اند که هنر و تخصص کار را ندارند که این مشکل هم باید توسط وزارت کار و مرکز آموزش هاي فنی و حرفه اي حل

 
شود. 



در ادامه، دکتر محسن قوامی پور دستیار دفتر توسعه کارآفرینی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی با اشاره به اینکه جوانان براي راه
اندازي کسب و کارها و استارت آپ ها به ویژه در حوزه کارآفرینی با مشکلات فراوانی مواجهند گفت: موانع و مشکلات در راه اندازي

 
کسب و کارها به قدري زیاد هستند که بعضاً از این کار صرف نظر می کنند. 

وي افزود: وزارت کار متولی راه اندازي اشتغال و استفاده از جوانان تحصیلکرده است و از آنجایی هم که این طرح کاملاً در راستاي

 
اشتغالزایی و راه اندازي تجارت و اقتصاد طراحی شده کمک زیادي به بهبود وضعیت کسب و کارها و اشتغال خواهدکرد. 

دستیار دفتر توسعه کارآفرینی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی تصریح کرد: با وجود قانون بهبود مستمر فضاي کسب و کار، آئین
نامه حمایت از شرکتهاي نوپا و ساده سازي مراحل کسب و کار اما موفق نشدیم به جایی برسیم و امیدواریم که با این طرح وضع

 
اشتغال تا حدودي بهتر شود. 

قوامی پور از رصد و پایش دائمی محیط هاي کسب و کار توسط این دفتر سخن گفت و افزود: ما به موانع و مشکلات موجود اشراف

 
کافی داریم اما برخی مشکلات هم فراي این مشکلات هستند که باید آن ها را با هماهنگی دستگاه هاي مختلف حل کنیم. 

وي قدم نخست براي بهبود فضاي کسب و کارها را حل مشکل مجوزها عنوان و تأکید کرد: وزارت کار آمادگی لازم براي اجراي این
طرح ارائه شده از سوي مجلس شوراي اسلامی را دارد.



توان بالقوه صنوف توزیعی در مشارکت تولید در صنایع بزرگ

منبع: پاناشماره خبر:  14  |  تاریخ: 1400/06/31

تهران (پانا) - نائب رئیس اول اتاق اصناف ایران می گوید واحدهاي صنفی توزیعی موجود، توان بالقوه اي در مشارکت تولید
در صنایع بزرگ دارند.

تهران (پانا) - نائب رئیس اول اتاق اصناف ایران می گوید
واحدهاي صنفی توزیعی موجود، توان بالقوه اي در

 
مشارکت تولید در صنایع بزرگ دارند. 

به گزارش روابط عمومی اتاق اصناف ایران، جلال الدین
محمد شکریه بیان کرد: از میان حدود 3 میلیون واحد
صنفی، حدود یک میلیون و 400 هزار واحد صنفی در

حوزه توزیعی فعالند و اگر طبق برآوردها هر واحد صنفی به طور متوسط براي 2٫5 نفر اشتغال ایجاد کرده باشد، حدود 3٫5 میلیون

 
نفر در واحدهاي توزیعی اشتغال دارند. 

وي ادامه داد: این جمع کثیر در ایام مواجهه جامعه با کرونا و تعطیلی هاي مکرر، رکود، مشکلات تولید، کاهش توان خرید مردم و
دلایلی از این دست، آسیب فراوانی دیده و برخی از ایشان با ابطال پروانه کسب و خروج از کسب و کارهاي صنفی در معیشت خود

 
دچار مشکل شده اند. 

به گفته شکریه، اهمیت حفظ اشتغال در صنوف توزیعی از آن رو است که طی چند دهه گذشته، این تعداد واحد توزیعی به علت عدم
توفیق جوانان در پیدا کردن شغل و دشواري تولید براي برخی از ایشان به عنوان آخرین شانس کسب در آمد تلقی شده است.
همچنین باید یادآور بود، شکایاتی که به ادارات کار می رسد در بخش اصناف بسیار کمتر از صنایع است و این امر گواه اشتغال پایدار

 
در اصناف است هرچند امروز به دلایلی که پیش تر اشاره شد و برخواسته از شرایط اقتصادي کشور است، در تنگنا قرار گرفته اند. 

نائب رئیس اول اتاق اصناف ایران در ادامه تصریح کرد: بنابراین به جهت سیاست هاي کلی کشور در امر حفظ اشتغال و افزایش بهره
وري در تولید، لازم است چاره اندیشی شود. یکی از این راه ها، مشارکت دادن کارفرمایان صنوف توزیعی در تولید و طی طرح هاي

 
برون سپاري کارخانه هاي دولتی به بخش خصوصی است. 

رئیس اتاق اصناف مرکز استان گیلان تاکید کرد: از این رو اگر دولت بخواهد در صنایع بزرگی مثل سیمان، نساجی، نورد اهواز، ذوب
آهن و ... برون سپاري کند، واحدهاي صنفی توزیعی که در حال حاضر فعالند، براي این مشارکت از جمله گزینه هاي مناسب هستند

 
و می توانند با خرید سهام کارخانه هاي دولتی، خودشان آن را اداره کرده و محصول نهایی را در بازار توزیع کنند. 

شکریه گفت: فعالان در صنوف توزیعی، به واسطه تجربه و تخصصی که در فروش داشته و بر بازار مصرف مسلط هستند و نیز تعصب و



همتی که ویژگی ذاتی کسبه و اصناف و به طور کلی بخش خصوصی است، می توانند در افزایش بهره وري کارخانه ها تاثیري مثبت
داشته باشند اما این برون سپاري باید به شکلی صحیح انجام شده و طی مسیري شفاف، به اصناف مرتبط با آن موضوع سپرده شود تا

 
از بروز رانت، فساد و تخلف ها جلوگیري شده و این برون سپاري به اهل آن واگذار شود. 

واحدهاي صنفی محمد شکریه



اجراي بیش از 10 میلیارد دلار پروژه توسعه اي در ایمیدرو

منبع: صنعت کارشماره خبر:  15  |  تاریخ: 1400/06/31

به گزارش صنعت کار، «امیر صباغ» افزود: بر اساس سیاست ابلاغی وزارت صنعت، معدن و تجارت، استراتژي سازمان ایمیدرو
از این پس از کمیت به کیفیت سوق داده خواهد شد و به جاي افزایش تناژ، تولید کیفی و ارزش افزوده خط کش و راهنماي

ما خواهد بود....

به گزارش صنعت کار، «امیر صباغ» افزود: بر اساس سیاست ابلاغی
وزارت صنعت، معدن و تجارت، استراتژي سازمان ایمیدرو از این پس
از کمیت به کیفیت سوق داده خواهد شد و به جاي افزایش تناژ،

 
تولید کیفی و ارزش افزوده خط کش و راهنماي ما خواهد بود. 

وي اظهار داشت: کشور در حوزه زیرساخت به ویژه در زمینه انرژي،
آب و گاز ضعیف است و بخش عمده اي از سرمایه گذاري ایمیدرو در

 
سه تا چهار سال آینده در حوزه زیرساخت هاي انرژي خواهد بود. 

صباغ گفت: به طور قطع اگر از تامین زیرساخت اطمینان پیدا کنیم
در کمیت می توان مانور بیشتري داد، تا آن زمان به سمت کیفیت خواهیم رفت که انرژي کمتري مصرف می کند و ارزش افزوده

 
بیشتري دارد. 

مدیر اقتصادي و توسعه سرمایه گذاري ایمیدرو با بیان اینکه استراتژي این سازمان، نگاهی به توسعه اشتغال در پایین دست زنجیره
معدن و صنایع معدنی دارد، اظهار داشت: بومی سازي، سرمایه گذاري در حوزه اکتشاف به کمک بخش هاي خصوصی، آموزش و
پژوهش براي ایجاد شرایط بهتر رشد توسعه و سرمایه گذاري، استفاده از توان داخلی و اجراي قانون برنامه هفتم توسعه که به زودي

 
در دستور کار دولت قرار می گیرد، از دیگر برنامه هاي ایمیدرو است. 

صباغ ادامه داد: ایمیدرو براي تامین مواد اولیه صنایع خودرو از جمله تولید ورق هاي عریض و کیفی در نورد2 فولاد مبارکه و حتی

 
لوله ترمز که از خارج وارد می شد تفاهمنامه هایی با خودروسازان به امضا رساند. 

وي با اشاره به اینکه در صنعت مس با مازاد ظرفیت کاتد روبه رو هستیم، گفت: با توجه به اینکه دولت قرار است در برنامه هفتم
ساخت خودروهاي برقی را در دستور کار قرار دهد، مصرف مس در داخل افزایش می یابد به همین دلیل ایمیدرو به دنبال شناسایی

 
ظرفیت هاي جدید مس است. 

این مقام مسوول خاطرنشان کرد: در زمینه تولید دیگر مواد اولیه مورد نیاز باتري خودروهاي برقی مانند لیتیوم نیز برنامه هایی

 
ازجمله واردات آن به صورت کنسانتره و سپس تولید آن در داخل یا اکتشاف ذخیره معدنی این مواد خواهیم داشت. 

مدیر اقتصادي و توسعه سرمایه گذاري ایمیدرو همچنین از سرمایه گذاري این سازمان در حوزه پایین دست فولاد خبر داد و گفت:



مطالعاتی در زمینه تولید لوله هاي فشار بالاي آلیاژي که در ذخیره سازي سوخت هیدروژن، سیلندرهاي اکسیژن و سی.ان.جی کاربرد
زیادي دارد آغاز کردیم؛ این لوله ها که به طور عمده وارد می شود تبدیل به سیلندر شده و امیدواریم با ساخت لوله هاي فشار بالاي

 
آلیاژي، ارزش افزوده آن به داخل کشور بیاید. 

صباغ با بیان اینکه ایمیدرو هم زمان پروژه هایی در زمینه ارزش افزوده زنجیره فولاد، آلومینیوم و مس در دست اقدام دارد، افزود:
ایمیدرو در حوزه آلومینیوم مطالعاتی را در پایین دست انجام داده، آلومینیوم سالکو وارد مدار تولید شده و با توجه به مازاد آلومینیوم،
پیش بینی می شود مواد معدنی و محصولاتی با ارزش افزوده بالاتر، بخش عمده اي از صادرات آینده کشور را به خود اختصاص دهد،

 
به ویژه آنکه در این زمینه مذاکراتی با چینی ها داشته ایم. 

وي افزود: ایمیدرو هم زمان در تقویت زنجیره ارزش ازجمله افزایش ظرفیت تولید الکترود گرافیتی، پودر آلومینا و تولید آن از مواد

 
معدنی مختلف، فعالیت در حوزه اکتشافات عمیق و تجهیزات معدنی هم فعال است. 

مدیر اقتصادي و توسعه سرمایه گذاري ایمیدرو، حجم سرمایه گذاري ایمیدرو و شرکت هاي تابعه در حوزه زیرساخت را نزدیک به

 
هشت میلیارد دلار عنوان کرد و افزود: این میزان شامل ساخت 500 هزار مگاوات توان نیروگاهی و خطوط انتقال آب است. 

وي بیان داشت: روي گاز نیز همچنان مطالعه می کنیم و معتقدیم گاز، بحران و مشکل اصلی حوزه صنایع انرژي بر کشور در آینده

 
است؛ در این زمینه ایمیدرو به دنبال ایجاد راهکاري از طریق سرمایه گذاري مشترك با وزارت نفت است. 

 
منبع: ایمیدرو 

انتهاي پیام/



داستان خمیرهاي بازي ژله اي به رادیو ایران رسید

منبع: پاناشماره خبر:  16  |  تاریخ: 1400/06/31

تهران (پانا) - در برنامه «خاص باشید» از خمیرهاي بازي ژله اي صحبت می شود.

تهران (پانا) - در برنامه «خاص باشید» از خمیرهاي بازي

 
ژله اي صحبت می شود. 

به گزارش شبکه رادیویی ایران، متین السادات فیروزي
تهیه کننده این برنامه گفت: «خاص باشید» برنامه اي در
حوزه معرفی کارآفرینان موفق ایرانی، کسب و کارهاي نوپا
و شغل هاي خلاقانه است که هر هفته پنجشنبه از رادیو

 
ایران پخش می شود. 

فیروزي گفت: در برنامه «خاص باشید» اول مهر، با دکتر مبینا امیدوند آشنا گفت و گو می کنیم. دکتر مبینا امیدوند به عنوان

 
کارآفرینی جوان، به همراه همکاران خود در شرکتی دانش بنیان، خمیرهاي بازي ژله اي (اسلایم) تولید می کنند. 

وي افزود: به گفته خانم دکتر امیدوند این خمیرهاي بازي ژله اي، از استاندادردهاي لازم از نظر کیفیت و سلامت برخوردارند تا

 
والدین بتوانند با خیال راحت ان ها را براي فرزندان خود تهیه کنند. 

فیروزي ادامه داد: راهکار مجموعه این کارآفرین جوان، براي تغییر مسیر کارآفرینی، از برگزاري کلاس هاي آموزشی براي کودکان و
نوجوانان (در حوزه نجوم و آزمایش شیمی) به تولید خمیرهاي بازي ژله اي،که به خاطر شیوع کرونا رخ داده، ماجراي جالب و شنیدنی

 
اي دارد. 

 
فیروزي تصریح کرد: «خاص باشید» با گزارشگري تینا میرکریمی پنجشنبه ها ساعت 17:10 از رادیو ایران شنیده می شود. 

رادیو ایران متین السادات فیروزي برنامه خاص باشید



کسی براي دفاع از حقوق زنان باعزت ایران اسلامی، شایسته تر از خانواده

هاي شهدا نیست/ خانواده هاي معظم شهدا با نقش آفرینی خود در جامعه

نقش قابل توجهی در کاهش مشکلات خانواده ها دارند

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  17  |  تاریخ: 1400/06/31

رئیس قوه قضاییه گفت: امروز کسانی به نام دفاع از حقوق زن بیشترین ضربه را به زنان می زنند که جایگاه زنان را تنزل داده
و کم ارزش می کنند و بعد با اسامی مختلف و از تریبون هاي گوناگون مدعی دفاع از زنان می شوند.

در دیدار رئیس قوه قضاییه با خانواده هاي معظم شهدا
مطرح شد؛ کسی براي دفاع از حقوق زنان باعزت ایران
اسلامی، شایسته تر از خانواده هاي شهدا نیست/ خانواده
هاي معظم شهدا با نقش آفرینی خود در جامعه نقش قابل
توجهی در کاهش مشکلات خانواده ها دارند رئیس قوه
قضاییه گفت: امروز کسانی به نام دفاع از حقوق زن
بیشترین ضربه را به زنان می زنند که جایگاه زنان را تنزل
داده و کم ارزش می کنند و بعد با اسامی مختلف و از

 
تریبون هاي گوناگون مدعی دفاع از زنان می شوند. 

به گزارش برنا، به نقل از مرکز رسانه قوه قضاییه، جمعی از خانواده هاي معظم شهدا و ایثارگران صبح امروز چهارشنبه 31 شهریور

 
همزمان با نخستین روز از هفته دفاع مقدس با حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه اي رئیس دستگاه قضا دیدار کردند. 

در این نشست که خانواده هایی از شهداي عرصه هاي مختلف جهاد و شهادت از دفاع مقدس تا انرژي هسته اي و مدافع سلامت و
مدافع حرم حضور داشتند، پدر شهید اعظم پور افشار با طرح درخواست هاي خود براي مقابله با مفسدین و دست اندازان به بیت
المال و نظارت بر بازار و مبارزه با احتکار و گرانفروشی در دوران جنگ اقتصادي دشمن تصریح کرد: اطمینان دارم عدل بزودي جهان

 
را فراخواهد گرفت و وعده خدا محقق خواهد شد. 

حامد فخري زاده فرزند دانشمند شهید محسن فخري زاده نیز در این نشست با اشاره به وضعیت معیشت مردم و مشکلات اقتصادي

 
در جامعه که آنها را حاصل تصمیمات غلط برخی مسئولان دانست، خواستار برخورد جدي دستگاه قضا با مدیران نالایق شد. 

وي همچنین با اشاره به دستورات مقام معظم رهبري براي برخورد قاطع با آمران و عاملان ترور دانشمند شهید محسن فخري زاده،
متذکر شد که پیگیري این پرونده از سوي دستگاه قضا و نهادهاي ذي ربط مانع از تکرار اتفاقات مشابه و از دست رفتن سرمایه هاي

 
ملی می شود. 

خانم شهرابی همسر شهید بهرامی و همچنین پدر یکی از شهداي دوران دفاع مقدس نیز در این نشست خواستار توجه به فرهنگ

 
حجاب و عفاف و مقابله با هنجارشکنان در این زمینه شدند. 



رئیس قوه قضاییه در این دیدار با اشاره به تقارن هفته دفاع مقدس و ایام اربعین حسینی گفت که هنوز چندي از تاریخ اسلام و عزت
و آزادي واقعی و رشد و کمال انسان ها در سایه وجود مقدس پیامبر اعظم (ص) نگذشته بود که منافقین حق را از مسیر خود منحرف

 
کردند. 

رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه اصلاح انحرافات ایجاد شده در دین نیازمند پرداخت هزینه سنگین و جانفشانی بهترین انسان ها و نثار
خون پاك آنها بود، از قیام حسینی و حرکت امام سجاد(ع) و حضرت زینب کبري(س) به عنوان اقدامی یاد کرد که سبب شد تا اهل
نظر، اهل بصیرت و اهل ایمان، حق را از باطل تشخیص داده و اجازه ندهند کسانی منافقانه در جایگاه رسول خدا و امیرالمومنین(ع)

 
بنشینند و ضد اسلام عمل کنند. 

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه اي افزود: اهمیت زنده نگاه داشتن عاشورا در مکتب اسلام براي آن است که به ما آموخت اگر
در جایی ارزش ها کمرنگ شد و انحرافی در اصل دین به وجود آمد و دین در معرض خطر قرار گرفت، باید از جان و مال و آبرو

 
گذشت. 

رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه هر وقت اسلام دچار اعوجاجات و انحرافات شد مردم با ایمان و مقاوم در برابر کجی ها ایستادند،
انقلاب اسلامی را حرکتی عاشورایی به رهبري امام خمینی(ره) توصیف کرد و متذکر شد در این مسیر افراد بسیاري متحمل سختی

 
ها و رنج ها شدند و از جان خود گذشتند اما از یاري امام زمان خود غفلت نکرده و دست از مقاومت برنداشتند. 

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه اي افزود: با پیروزي انقلاب اسلامی بخشی از انحرافات به وجود آمده از بین رفت اما در کنار
کفار، مستکبرین و ظالمین شناخته شده و محاربین، منافقین زمان نیز با رخنه در جبهه امام و رهبري براي پیاده کردن اهداف

 
دشمنان و زیاده خواهان تلاش کردند. 

وي بر همین اساس متذکر شد که جبهه مقاومت حتما باید در برابر تحرکات منافقان، بسیج و هوشیار باشد و هوشمندانه و بااستقامت

 
در مسیر حق حرکت کند. 

رئیس دستگاه قضا با بیان اینکه رزمندگان اسلام و شهداي هشت سال دفاع مقدس مسیري را پایه گذاري کردند که امروز از سوي
جبهه مقاومت در اقصی نقاط جهان پیموده می شود تصریح کرد: در دوران دفاع مقدس انسان هایی تربیت شدند که به تعبیر بزرگان

 
دین و امام راحل ره صدساله را یک شبه رفتند. 

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه اي خاطرنشان کرد: راهی که مدافعان جبهه مقاومت در لبنان و سوریه و یمن بر اساس اراده

 
دینی خود طی می کنند نشات گرفته از جریان انقلاب اسلامی است که ریشه در عاشوراي حسینی دارد. 

رئیس قوه قضاییه در بخش دیگري از سخنانش با دشوار خواندن امر قضا، از خانواده معظم شهدا خواست که علاوه بر دعاي خیر، با

 
کمک هاي فکري و عملی خود نیز دستگاه قضا را در تحقق عدالت به خصوص عدالت اجتماعی و حل مشکلات یاري دهند. 

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه اي از خانواده معظم شهدا خواست که در گام اول ناصحانه و دلسوزانه براي اصلاح امور تلاش
کرده و با امر به معروف و نهی از منکر با ناهنجاري ها برخورد کنند و در گام دوم هرجا نیاز به برخورد قهري با مسائل بود، با سازوکار

 
مشخصی که تعبیه میشود افراد فاسد، فاجر و مجرم را به دستگاه قضا معرفی کنند. 



رئیس دستگاه قضا با بیان اینکه حل مشکلات و برخورد با ناهنجاري ها نیازمند همکاري جدي مردم با نهادهاي حکومتی است،
خواستار ایجاد سازوکاري براي ارتباط مستقیم تر خانواده هاي شهدا با قوه قضاییه براي همفکري و همدلی در جهت رفع مشکلات و

 
ناهنجاري ها شد. 

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه اي با بیان اینکه حدود 20 درصد از مجموعه پرونده هاي قضایی مربوط به مسائل مختلف
خانواده ها می شود، از خانواده هاي معظم شهدا خواست که دستگاه قضایی را در جهت حل مشکلات خاص خانواده ها به ویژه

 
مشکلات مربوط به زنان یاري دهند. 

رئیس قوه قضاییه با اشاره به نقش مهم دولت و مجلس در حل مشکلات خانواده ها گفت: قوه مجریه نقش اصلی را در تامین معیشت
مردم و اشتغال و امنیت کاري به ویژه براي جوانان و فرهنگ سازي و آموزش دارد و مجلس نیز مسئول تعیین مقررات مناسب در این

 
حوزه است. 

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه اي ادامه داد: قوه قضاییه هم مسئول برخورد با ناهنجاري هاست اما تمام تلاش هاي قوا بدون

 
مشارکت مردم در این میدان به نتیجه مطلوب نخواهد رسید. 

وي از خانواده شهدا خواست که با ایفاي نقش خود در جامعه ابتدا تلاش کنند که مشکلات خانواده ها با ریش سفیدي و صلح و
سازش حل شده و تبدیل به پرونده قضایی نشود و در صورتی که پرونده اي در این خصوص تشکیل شد کمک کنند تا راحت تر و به

 
بهترین نحو حل شود. 

رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه این نهاد آماده است تا سازوکار لازم را براي نحوه همکاري خانواده هاي شهدا و ایثارگران با دستگاه
قضا و راهکارهاي حل مشکلات این خانواده ها طراحی و دستورالعملی را نیز در این خصوص تدوین کند، ابراز امیدواري کرد با

 
همکاري مردم و قوه قضاییه، یک گام جهشی و انقلابی و متفاوت از گذشته در این زمینه برداشته شود. 

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه اي گفت: امروز کسانی به نام دفاع از حقوق زن بیشترین ضربه را به زنان می زنند که جایگاه

 
زنان را تنزل داده و کم ارزش می کنند و بعد با اسامی مختلف و از تریبون هاي گوناگون مدعی دفاع از زنان می شوند. 

وي در ادامه خاطرنشان کرد که کسی براي دفاع از حقوق زنان عفیف، شرافتمند و باعزت ایران اسلامی، شایسته تر از خانواده هاي

 
شهدا نیست. 

رئیس قوه قضاییه در بخش پایانی سخنانش با اشاره به درخواست خانواده هاي معظم شهدا براي برخورد با رواج برخی پدیده هاي
غیراخلاقی در جامعه ، به بررسی کارشناسی و تخصصی برخی مسائل مغفول مانده اجتماعی و فرهنگی در جلسه شب گذشته شوراي
عالی انقلاب فرهنگی اشاره و خاطرنشان کرد که در این نشست مقرر شد همه دستگاه ها براي اجراي وظایف قانونی خود دباره این

 
مسائل وارد میدان شوند. 

گفتنی است حجت الاسلام والمسلمین شکري نماینده ولی فقیه در بنیاد شهید و امور ایثارگران نیز در این نشست با بیان اینکه
خانواده هاي معظم شهدا، ایثارگران و جانبازان مردانه با عهدي که با خدا بستند ایستاده اند و از انقلاب دست نمی کشند تصریح کرد:

 
طبیعی است که خانواده هاي شهدا بیش از همه انتظار تحقق عدالت در جامعه را داشته باشند. 



وي تاکید کرد که انقلاب و نظام اسلامی در یک حرکت تکاملی رو به پیشرفت است و قطعا با حضور چهره اي مجاهد، فرزانه و آگاه به

 
مسائل قضایی در راس قوه قضاییه در رسیدن به اهداف بلند نظام که قیام مردم به قسط و اجراي عدل است، نایل می آید. 

نماینده ولی فقیه در بنیاد شهید و امور ایثارگران در پایان با اشاره به مشکلات قضایی خانواده هاي شهدا خواستار رسیدگی به این
مسائل در شعب خاص و یا توسط قضات ویژه شد که رئیس دستگاه قضا وعده داد که این موضوع را پیگیري خواهد کرد.



انتخاب استانداران جدید بوشهر و کهگیلویه و بویراحمد

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  18  |  تاریخ: 1400/06/31

در این جلسه، هیات وزیران پس از بررسی سوابق آقاي ''احمد محمدي زاده''، به وي به عنوان استاندار بوشهر رأي اعتماد
داد.

در جلسه هیات دولت انجام شد؛ انتخاب استانداران جدید
بوشهر و کهگیلویه و بویراحمد در این جلسه، هیات وزیران
پس از بررسی سوابق آقاي ""احمد محمدي زاده""، به وي

 
به عنوان استاندار بوشهر رأي اعتماد داد. 

به گزارش برنا، آیت االله رئیسی پس از راي اعتماد دولت به
استانداران جدید بوشهر و کهگیلویه و بویر احمد،
برخورداري از روحیه انقلابی و کارآمدي را از شاخصه هاي
اصلی انتخاب مدیران و استانداران دانست و تأکید کرد:

 
امروز همه وظیفه داریم با حرکت جهادي و انقلابی و با اولویت بندي نسبت به رفع مشکلات مردم گام برداریم. 

رئیس جمهور اظهار داشت: از استانداران انتظار داریم مهم ترین مسایل و مشکلات مردم استان را شناسایی کنند و همه ظرفیت ها را

 
براي برطرف ساختن مشکلات به کار بگیرند. 

آیت االله رئیسی، خاطر نشان کرد: امروز همه مردم حتی آنهایی که به ما رأي ندادند نیز نسبت به دولت سیزدهم در ایجاد گشایش و
آسایش در زندگی خود امیدوار هستند، لذا همه وزارتخانه ها، سازمان ها و استانداران وظیفه دارند براي رفع موانع و مشکلات به ویژه

 
در زمینه اشتغال و مسکن گام هاي ماندگار و سازنده اي بردارند. 

رئیس جمهور تصریح کرد: استانداران باید مشکلات اصلی استان را شناسایی کنند و براساس برنامه و اولویت و با حرکت انقلابی و

 
جهادي و با میدان دادن به جوانان و جوانگرایی در مسیر برطرف ساختن مشکلات حرکت کنند. 

احمد محمدي زاده استاندار جدید بوشهر، پیش از این به عنوان فرمانده منطقه دوم نیروي دریایی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی

 
بوشهر، معاون هماهنگ کننده نیروي دریایی سپاه پاسداران و دستیار و مشاور عالی وزیر نفت در دولت دهم فعالیت داشته است. 

سیدعلی احمدزاده استاندار جدید کهگیلویه و بویر احمد نیز داراي مدرك کارشناسی ارشد و دکتري در رشته حقوق خصوصی به
ترتیب از دانشگاه هاي قم و تربیت مدرس و نیز کارشناسی ارشد در رشته مدیریت دولتی و کارشناسی حقوق قضایی به ترتیب از
مرکز مدیریتی دولتی و دانشگاه قم است و پیش از این، معاون سازمان تعزیرات حکومتی کشور، معاون برنامه ریزي، اقتصادي و اداري
و مالی استانداري قم، فرماندار شهرستان گچساران، عضو هیئت امنا و هیئت مدیره منطقه ویژه اقتصادي سلفچگان و عضو هیئت

مدیره شرکت شهرك هاي صنعتی استان قم بوده است.





استانداران بوشهر و کهگیلویه و بویراحمد انتخاب شدند

منبع: داناشماره خبر:  19  |  تاریخ: 1400/06/31

اعضاي هیئت دولت به استانداران منتخب بوشهر و کهگیلویه و بویراحمد رأي اعتماد دادند.

اعضاي هیئت دولت به استانداران منتخب بوشهر و

 
کهگیلویه و بویراحمد رأي اعتماد دادند. 

به گزارش شبکه اطلاع رسانی راه دانا؛ به نقل از پایگاه
اطلاع رسانی ریاست جمهوري، جلسه هیأت وزیران روز
چهارشنبه به ریاستحجت الاسلام سید ابراهیم رئیسی
برگزار شد و در این جلسه اعضاي دولت به استانداران

 
منتخب بوشهر و کهگیلویه و بویراحمد رأي اعتماد دادند. 

در این جلسه، هیأت وزیران پس از بررسی سوابق «احمد
محمدي زاده»، به وي به عنوان استاندار بوشهر رأي اعتماد

 
داد. 

رئیسی پس از رأي اعتماد دولت به استانداران جدید بوشهر و کهگیلویه و بویر احمد، برخورداري از روحیه انقلابی و کارآمدي را از
شاخصه هاي اصلی انتخاب مدیران و استانداران دانست و تأکید کرد: امروز همه وظیفه داریم با حرکت جهادي و انقلابی و با اولویت

 
بندي نسبت به رفع مشکلات مردم گام برداریم. 

رئیس جمهور اظهار داشت: از استانداران انتظار داریم مهم ترین مسائل و مشکلات مردم استان را شناسایی کنند و همه ظرفیت ها را

 
براي برطرف ساختن مشکلات به کار بگیرند. 

 
رئیسی: همه مردم به دولت سیزدهم امیدوار هستند 

رئیسی، خاطر نشان کرد: امروز همه مردم حتی آنهایی که به ما رأي ندادند نیز نسبت به دولت سیزدهم در ایجاد گشایش و آسایش
در زندگی خود امیدوار هستند، لذا همه وزارتخانه ها، سازمان ها و استانداران وظیفه دارند براي رفع موانع و مشکلات به ویژه در

 
زمینه اشتغال و مسکن گام هاي ماندگار و سازنده اي بردارند. 

رئیس جمهور تصریح کرد: استانداران باید مشکلات اصلی استان را شناسایی کنند و براساس برنامه و اولویت و با حرکت انقلابی و

 
جهادي و با میدان دادن به جوانان و جوانگرایی در مسیر برطرف ساختن مشکلات حرکت کنند. 

احمد محمدي زاده استاندار جدید بوشهر، پیش از این به عنوان فرمانده منطقه دوم نیروي دریایی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی

 
بوشهر، معاون هماهنگ کننده نیروي دریایی سپاه پاسداران و دستیار و مشاور عالی وزیر نفت در دولت دهم فعالیت داشته است. 



سیدعلی احمدزاده استاندار جدید کهگیلویه و بویر احمد نیز داراي مدرك کارشناسی ارشد و دکتري در رشته حقوق خصوصی به
ترتیب از دانشگاه هاي قم و تربیت مدرس و نیز کارشناسی ارشد در رشته مدیریت دولتی و کارشناسی حقوق قضائی به ترتیب از مرکز
مدیریتی دولتی و دانشگاه قم است و پیش از این، معاون سازمان تعزیرات حکومتی کشور، معاون برنامه ریزي، اقتصادي و اداري و
مالی استانداري قم، فرماندار شهرستان گچساران، عضو هیئت امنا و هیئت مدیره منطقه ویژه اقتصادي سلفچگان و عضو هیئت مدیره

 
شرکت شهرك هاي صنعتی استان قم بوده است. 

انتهاي پیام/ك



رئیس قوه قضاییه خواستار ایجاد سازوکاري براي ارتباط مستقیم تر خانواده

هاي شهدا با قوه قضاییه به منظور همفکري و همدلی در جهت رفع مشکلات و

ناهنجاري ها شد/ کسی براي دفاع از حقوق زنان باعزت ایران ...

منبع: میزانشماره خبر:  20  |  تاریخ: 1400/06/31

رئیس قوه قضاییه گفت: امروز کسانی به نام دفاع از حقوق زن بیشترین ضربه را به زنان می زنند که جایگاه زنان را تنزل داده
و کم ارزش می کنند و بعد با اسامی مختلف و از تریبون هاي گوناگون مدعی دفاع از زنان می شوند.

خبرگزاري میزان - به گزارش مرکز رسانه قوه قضاییه، جمعی از خانواده هاي معظم شهدا و ایثارگران صبح امروز چهارشنبه 31

 
شهریور همزمان با نخستین روز از هفته دفاع مقدس با حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه اي رئیس دستگاه قضا دیدار کردند. 

در این نشست که خانواده هایی از شهداي عرصه هاي مختلف جهاد و شهادت از دفاع مقدس تا انرژي هسته اي و مدافع سلامت و
مدافع حرم حضور داشتند، پدر شهید اعظم پور افشار با طرح درخواست هاي خود براي مقابله با مفسدین و دست اندازان به بیت
المال و نظارت بر بازار و مبارزه با احتکار و گرانفروشی در دوران جنگ اقتصادي دشمن تصریح کرد: اطمینان دارم عدل بزودي جهان

 
را فراخواهد گرفت و وعده خدا محقق خواهد شد. 

حامد فخري زاده فرزند دانشمند شهید محسن فخري زاده نیز در این نشست با اشاره به وضعیت معیشت مردم و مشکلات اقتصادي

 
در جامعه که آنها را حاصل تصمیمات غلط برخی مسئولان دانست، خواستار برخورد جدي دستگاه قضا با مدیران نالایق شد. 

وي همچنین با اشاره به دستورات مقام معظم رهبري براي برخورد قاطع با آمران و عاملان ترور دانشمند شهید محسن فخري زاده،
متذکر شد که پیگیري این پرونده از سوي دستگاه قضا و نهادهاي ذي ربط مانع از تکرار اتفاقات مشابه و از دست رفتن سرمایه هاي

 
ملی می شود. 

خانم شهرابی همسر شهید بهرامی و همچنین پدر یکی از شهداي دوران دفاع مقدس نیز در این نشست خواستار توجه به فرهنگ

 
حجاب و عفاف و مقابله با هنجارشکنان در این زمینه شدند. 

رئیس قوه قضاییه در این دیدار با اشاره به تقارن هفته دفاع مقدس و ایام اربعین حسینی گفت که هنوز چندي از تاریخ اسلام و عزت
و آزادي واقعی و رشد و کمال انسان ها در سایه وجود مقدس پیامبر اعظم (ص) نگذشته بود که منافقین حق را از مسیر خود منحرف

 
کردند. 

رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه اصلاح انحرافات ایجاد شده در دین نیازمند پرداخت هزینه سنگین و جانفشانی بهترین انسان ها و نثار
خون پاك آنها بود، از قیام حسینی و حرکت امام سجاد(ع) و حضرت زینب کبري(س) به عنوان اقدامی یاد کرد که سبب شد تا اهل
نظر، اهل بصیرت و اهل ایمان، حق را از باطل تشخیص داده و اجازه ندهند کسانی منافقانه در جایگاه رسول خدا و امیرالمومنین(ع)

 
بنشینند و ضد اسلام عمل کنند. 

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه اي افزود: اهمیت زنده نگاه داشتن عاشورا در مکتب اسلام براي آن است که به ما آموخت اگر



در جایی ارزش ها کمرنگ شد و انحرافی در اصل دین به وجود آمد و دین در معرض خطر قرار گرفت، باید از جان و مال و آبرو

 
گذشت. 

رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه هر وقت اسلام دچار اعوجاجات و انحرافات شد مردم با ایمان و مقاوم در برابر کجی ها ایستادند،
انقلاب اسلامی را حرکتی عاشورایی به رهبري امام خمینی(ره) توصیف کرد و متذکر شد در این مسیر افراد بسیاري متحمل سختی

 
ها و رنج ها شدند و از جان خود گذشتند اما از یاري امام زمان خود غفلت نکرده و دست از مقاومت برنداشتند. 

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه اي افزود: با پیروزي انقلاب اسلامی بخشی از انحرافات به وجود آمده از بین رفت اما در کنار
کفار، مستکبرین و ظالمین شناخته شده و محاربین، منافقین زمان نیز با رخنه در جبهه امام و رهبري براي پیاده کردن اهداف

 
دشمنان و زیاده خواهان تلاش کردند. 

 
بیشتر بخوانید: 

انتقاد قاضی القضات از کیفیت گزارش دستگاه هاي نظارتی و امنیتی درباره ویژگی هاي صلاحیتی افراد و تأکید بر اصلاح این رویه
مراجع استعلامی وي بر همین اساس متذکر شد که جبهه مقاومت حتما باید در برابر تحرکات منافقان، بسیج و هوشیار باشد و

 
هوشمندانه و بااستقامت در مسیر حق حرکت کند. 

رئیس دستگاه قضا با بیان اینکه رزمندگان اسلام و شهداي هشت سال دفاع مقدس مسیري را پایه گذاري کردند که امروز از سوي
جبهه مقاومت در اقصی نقاط جهان پیموده می شود، تصریح کرد: در دوران دفاع مقدس انسان هایی تربیت شدند که به تعبیر بزرگان

 
دین و امام راحل ره صدساله را یک شبه رفتند. 

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه اي خاطرنشان کرد: راهی که مدافعان جبهه مقاومت در لبنان و سوریه و یمن بر اساس اراده

 
دینی خود طی می کنند نشات گرفته از جریان انقلاب اسلامی است که ریشه در عاشوراي حسینی دارد. 

رئیس قوه قضاییه در بخش دیگري از سخنانش با دشوار خواندن امر قضا، از خانواده معظم شهدا خواست که علاوه بر دعاي خیر، با

 
کمک هاي فکري و عملی خود نیز دستگاه قضا را در تحقق عدالت به خصوص عدالت اجتماعی و حل مشکلات یاري دهند. 

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه اي از خانواده معظم شهدا خواست که در گام اول ناصحانه و دلسوزانه براي اصلاح امور تلاش
کرده و با امر به معروف و نهی از منکر با ناهنجاري ها برخورد کنند و در گام دوم هرجا نیاز به برخورد قهري با مسائل بود، با سازوکار

 
مشخصی که تعبیه میشود افراد فاسد، فاجر و مجرم را به دستگاه قضا معرفی کنند. 

رئیس دستگاه قضا با بیان اینکه حل مشکلات و برخورد با ناهنجاري ها نیازمند همکاري جدي مردم با نهادهاي حکومتی است،
خواستار ایجاد سازوکاري براي ارتباط مستقیم تر خانواده هاي شهدا با قوه قضاییه براي همفکري و همدلی در جهت رفع مشکلات و

 
ناهنجاري ها شد. 

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه اي با بیان اینکه حدود 20 درصد از مجموعه پرونده هاي قضایی مربوط به مسائل مختلف
خانواده ها می شود، از خانواده هاي معظم شهدا خواست که دستگاه قضایی را در جهت حل مشکلات خاص خانواده ها به ویژه

 
مشکلات مربوط به زنان یاري دهند. 



رئیس قوه قضاییه با اشاره به نقش مهم دولت و مجلس در حل مشکلات خانواده ها گفت: قوه مجریه نقش اصلی را در تامین معیشت
مردم و اشتغال و امنیت کاري به ویژه براي جوانان و فرهنگ سازي و آموزش دارد و مجلس نیز مسئول تعیین مقررات مناسب در این

 
حوزه است. 

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه اي ادامه داد: قوه قضاییه هم مسئول برخورد با ناهنجاري هاست اما تمام تلاش هاي قوا بدون

 
مشارکت مردم در این میدان به نتیجه مطلوب نخواهد رسید. 

وي از خانواده شهدا خواست که با ایفاي نقش خود در جامعه ابتدا تلاش کنند که مشکلات خانواده ها با ریش سفیدي و صلح و
سازش حل شده و تبدیل به پرونده قضایی نشود و در صورتی که پرونده اي در این خصوص تشکیل شد کمک کنند تا راحت تر و به

 
بهترین نحو حل شود. 

رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه این نهاد آماده است تا سازوکار لازم را براي نحوه همکاري خانواده هاي شهدا و ایثارگران با دستگاه
قضا و راهکارهاي حل مشکلات این خانواده ها طراحی و دستورالعملی را نیز در این خصوص تدوین کند، ابراز امیدواري کرد با

 
همکاري مردم و قوه قضاییه، یک گام جهشی و انقلابی و متفاوت از گذشته در این زمینه برداشته شود. 

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه اي گفت: امروز کسانی به نام دفاع از حقوق زن بیشترین ضربه را به زنان می زنند که جایگاه

 
زنان را تنزل داده و کم ارزش می کنند و بعد با اسامی مختلف و از تریبون هاي گوناگون مدعی دفاع از زنان می شوند. 

وي در ادامه خاطرنشان کرد که کسی براي دفاع از حقوق زنان عفیف، شرافتمند و باعزت ایران اسلامی، شایسته تر از خانواده هاي

 
شهدا نیست. 

رئیس قوه قضاییه در بخش پایانی سخنانش با اشاره به درخواست خانواده هاي معظم شهدا براي برخورد با رواج برخی پدیده هاي
غیراخلاقی در جامعه ، به بررسی کارشناسی و تخصصی برخی مسائل مغفول مانده اجتماعی و فرهنگی در جلسه شب گذشته شوراي
عالی انقلاب فرهنگی اشاره و خاطرنشان کرد که در این نشست مقرر شد همه دستگاه ها براي اجراي وظایف قانونی خود دباره این

 
مسائل وارد میدان شوند. 

گفتنی است حجت الاسلام والمسلمین شکري نماینده ولی فقیه در بنیاد شهید و امور ایثارگران نیز در این نشست با بیان اینکه
خانواده هاي معظم شهدا، ایثارگران و جانبازان مردانه با عهدي که با خدا بستند ایستاده اند و از انقلاب دست نمی کشند، تصریح کرد:

 
طبیعی است که خانواده هاي شهدا بیش از همه انتظار تحقق عدالت در جامعه را داشته باشند. 

وي تاکید کرد که انقلاب و نظام اسلامی در یک حرکت تکاملی رو به پیشرفت است و قطعا با حضور چهره اي مجاهد، فرزانه و آگاه به

 
مسائل قضایی در راس قوه قضاییه در رسیدن به اهداف بلند نظام که قیام مردم به قسط و اجراي عدل است، نایل می آید. 

نماینده ولی فقیه در بنیاد شهید و امور ایثارگران در پایان با اشاره به مشکلات قضایی خانواده هاي شهدا خواستار رسیدگی به این

 
مسائل در شعب خاص و یا توسط قضات ویژه شد که رئیس دستگاه قضا وعده داد که این موضوع را پیگیري خواهد کرد. 

انتهاي پیام/


















































